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CEHA izvoda 350 SIJ. 

Julij 
je čas počitnic in dopustov. Čas brezskrbnih večerov, ko 
sproščeni posedamo in kramljamo v družbi prijateljev. Čas 
potovanj v znano in neznano. 
Julij je mesec, ko ste, dragi bralci, prvič vzeli v roke Logaške 
novice, ki ste jih sami naročili ali kupili. Odločitev je padla, 
dobra ali slaba, in razpravljati o tem. ali je uvedba naročnine 
bila res potrebna ali ne, nima več pomena. Veseli nas, da nam 
zaupate, saj to pomeni, da smo na pravi poti. In ravno zaradi 
vašega zaupanja lahko postanemo zares neodvisni od 
političnih pritiskov s te ali one strani. Vaše zaupanje nam je 
naložilo odgovornost, večjo kot kdajkoli prej: ustvariti časopis, 
narejen po vaši meri. Kajti Logaške novice so sedaj res vaš 
časopis. Še toliko bolj bomo veseli vsake dobronamerne kritike. 
Julija se na vas obračam kot nova glavna in odgovorna 
urednica: na nek način smo tako ločili izdajateljstvo in 
uredništvo časopisa. Nov je tudi ožji uredniški odbor: Matevž, 
Bojana, Marcel, Maša, Jože in Roman. Še vedno pa nas je veliko, 
ki vsak s svojim člankom prispevamo k pestrosti časopisa. 
Z logaškim medijskim prostorom se očitno nekaj dogaja, kot da 
bi razprave o novem medijskem zakonu prebudile Logatec: 
radio NTR, Logaške novice in sedaj še Ka'lV, ki se namerava v 
kratkem preoblikovati. Razprava o KaTV je po skoraj treli letih 
spet razgibana, kakšen pravni status pa bo imela, bomo zvedeli 
v naslednjih dneh. 
Julij je tudi čas turizma. Čas, ko se vsako leto znova sprašujemo, 
kaj smo naredili, da bi bila naša občina bolj prijazna 
obiskovalcem. Poletno mrtvilo je z. akcijo Moja dežela - lepa in 
gostoljubna skušalo razgibati TD Logatec: turiste pa ob vstopu v 
občino pozdravijo nove table. Škoda le, da neurejene ceste 
obiskovalce kaj kmalu streznijo: del Tržaške, cesta s Kale proti 
Grčarevcu, ki nas z novo asfaltno prevleko dobesedno pretrese 
... [e pa zato krožišče na Martinj hribu, vsem razpravam 
navkljub, svetla točka logaške cestne infrastrukture. Vsekakor 
umirja hitrost prometa, tudi zato, ker ljudje ne poznajo pravil 
vožnje v krožišču ... In Martinjci so kljub vsemu dvignjenemu 
prahu okrog krožnega prometa dosegli svoje: podhod bo, a za 
kakšno ceno • številka se je s prvih ocen - 25 do 30 mio sit 
povzpela kar na 100 milijonov!!! Kdaj bo narejen, ne ve nihče... 
Junijski dnevi so bili za novinarje prava zakladnica dogodkov: 
referendum o umetni oploditvi zdravih samskih žensk, 
srečanje Busha in Putina, študentske demonstracije, 10. 
obletnica osamosvojitve, podpis nasledstvenega sporazuma 
držav naslednic bivše Jugoslavije, izročitev Slobodana 
Miloševica haškemu sodišču, vrnitev pogrešanega majorja 
Ladislava Trohe... Dogodkov polni so bili tudi logaški dnevi in 
tudi zato so julijske Logaške novice prijetno iu zanimivo branje. 
Kamor koli že boste šli na dopust, pustite vse težave doma, 
sprostite se in izkoristite vsak trenutek. In vzemite s seboj 
Logaške novice, da vam bodo počitniški dnevi hitreje minevali. 

Petra Trček 

I'S.: I: županovega govora na občinski proslavi ob JO. 
obletnici osamosvojitve sina med drugim lahko razbrali, 
da državljani danes nismo zadovoljni z driaro in 
demokracijo, kakršno imamo, '/.e morda res, a le besede, 
bolj kol na proslavo ob najpomembnejši obletnici mlade 
slovenske državnosti, sodijo na predvolilni shod. 

Turistično društvo Borovnica in Kulturno društvo Borovnica pod 
pokroviteljstvom gospoda župana Alojza Močnika organizirata 

prireditev 

D A N B O R O V N I C 

v soboto, 14 . ju l i ja 2 0 0 1 , od 10. ure da l jo , 

pod šotorom na šolskem igrišču v Borovnici. 
V petek, 13.6 , od 20 ure dolje: zabava zo mlade. 

Prvi trije oblikovalci Dneva borovnic ii Logatca, ki 
bodo s seboj prinesli to vabilo, bodo dobili kilogram borovnic 

Zglasijo naj se na stojnici pridelovalca borovnic, Janeza Rota. Morali 
se bodo predstavili z imenom, priimkom in naslovom 

Piulite, uživajte in se sladkajte z borovnicami! 

Enosmerni 
promet 
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n o v i c e 

1 0 0 m i l i j o n o v 

KMEČKI 
PRAZNIK 
na Tratah 

v nedeljo, 5. avgusta, 
ob 15. uri 

pred Domom 
Medved na 

Medvedjem Brdu 
Zanimivo bo in zabavno, 
poskrbljeno pa je tudi za 

pijačo in jedačo. 
NI 

6. KMEČKE 
IGRE 

v nedeljo, K. julija, 
ob It. uri pri 

KMETIJI ODPRTIH 
VRATURBANOVC 

na Ravniku. 
Štiričlanske ekipe (z vsaj 
enim dekletom) se lahko 
prijavijo dob. julija po 
tel. oi 7559048ali 

osebno. 
Po igrali bo za dobro 
voljo poskrbel Janez 

Kogovšek. 

z a p o d h o d 

Krožišče na Martinj hribu v teh dneh dobiva 
končno podobo: vozniki pa ga. nekateri bolj drugi 
manj spretno, uporabljamo že kakšnih 14 dni. 
Investicija, ki je v Krajevni skupnosti Naklo 
dvignila veliko prahu, se torej končuje. Kaj pa bo s 
podhodom, ki so ga prebivalci Martinj hriba 
zahtevali in s svojo zahtevo v mesecu maju tudi 
uspeli? Na zadnji seji Občinskega sveta so svetniki 
sprejeli sklep, da se lahko prične postopek (idejni 
projekt, razgrnitev in razprava, pridobitev 
soglasij...) za izvedbo izgradnje podhoda za pešce 
in kolesarje. Sredstva bodo zagotavljali v 
občinskem proračunu za posamezno tekoče leto. 
In čeprav so bile prve ocene strokovnjakov iz 
Direkcije RS za ceste, da bo podhod osušil 
občinski proračun za 25 do 30 milijonov sit. je 
številka, ki jo je na seji svetnikom "serviral" 
župan, precej višja - kar sto milijonov. Lahko pa 
tudi več. pravi logaški župan. Do te ocene stroškov 
je prišel projektant Forte, ki za Občino trenutno 
pripravlja idejni projekt podhoda, /pet/ 

P o z d r a v l j e n a , S l o v e n i j a ! 

v 

v 

Na istem mestu, kjer smo se pred 10-imi leti veselili nastanka prve samostojne slovenske države, je 29. junije potekala občinska proslava ob 10. 
obletnici samostojnosti, ki so jo naslovili Pozdravljena, Slovenija! Župan občine Logatec, Janez Nagode, se je v svojem govoru spominjal preteklih 
dogodkov in sedanjosti. Poudaril je, do je bila pot do samostojne države težko in trnova. Anton Antičevič, predsednik prve demokratično izvoljene 
skupščine občine logatec, se je v svojem govoru zahvalil vsem takratnim sodelavcem in vsem občanom in dejal, da ima mlada držova trdne temelje in 
smernice za srečno prihodnost. Proslavo ob 10. obletnici je spremljal kulturni program, v katerem so nastopili pevci, tecitatorji in godbeniki. 
V Narodnem domu je bila isti dan otrvoritev razstave Po poti osamosvojitve, odlično jo je pripravil Marcel Štefančič, na kateri sta prikazani slovenska in 
logaška pot od konca 80-ih let po vse do konca vojne za osamosvojitev. Razstava je z listinami, fotografijami, medijskimi sporočili in drugim 
dokumentarnim gradivom dostojno obeležila pomembno obletnico slovenske državnosti, /pet/ 

Kresna 
nedelja 
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v p r a š a m o Z A V A S 

Cankarjeva ulica 
enosmerna 
'Cankarjeva ulica naj bi bila središče Dolnjega Logatca in 
glede na to, da je občinska stavba prav v tem kraju, tudi 
središče občine Logatec. Že nekaj let zaporedoma se vsako 
leto znova pogovarjamo o tem, da takšna, kot je, ni kraju 
ravno v ponos, da bi bilo treba nekaj narediti. Logatec je že 
velik kraj in bi si zaslužil urejeno glavno ulico." Takole 
nam piše bralec P. T. in sprašuje, kdaj bodo končno pričeli 
obnavljati Cankarjevo ulico. 
Če želite, da najdemo odgovor tudi na vaša vprašanja, nam pišite. Naš 
naslov; Logaške novice, za rubriko Vprašali smo za vas, Čevica 4, 
Logatec, fax.: 750 96 64, e-mail: novice@mali.si 

Cankarjeva ulica, zaenkrat še po starem (foto: F. Bogataj) 
"V teh dneh pričakujemo zadnje soglasje in sicer Regionalnega zavoda 
za varstvo kulturne dediščine, ki postavlja določene pogoje za ureditev 
Cankarjeve ceste, predvsem glede javne razsvetljave. Če bo šlo vse po 
načrtih, bomo z obnovo pričeli avgusta." je razložil logaški župan 
Janez Nagode. "V prvi fazi bomo uredili celotno infratrukturo od 
Tovarniške do Notranjske. Glavna novost bo sprememba prometnega 
režima: promet bo potekal enosmerno od Tovarniške proti Notranjski. 
Cankarjeva pa bo z omejitvijo hitrosti prometa na 30 km/h postala 
cona za pešce. Vsi stanovalci so dali soglasje, njihove želje in pripombe 
na javno razgrnitev pa smo upoštevali v načrtih. Poleg obnove cestišča 
bomo uredili še vodovod, zgradili meteorno In fekalno kanalizacijo, 
kanalizacijo za Telekom in Elektro, plinovod in javno razvetljavo. 
Vrednost del ocenjujem na 60 milijonov in pričakujem, da bo obnova 
končana v dveh mesecih." 
3. julija so na Občini odprli ponudbe, ki so prispele na razpis za izvajalca 
del, ki bo znan v drugi polovici tega meseca. V poletnih mesecih bo torej 
Cankarjeva dobivala novo podobo. Ureditev Notranjske ceste do 
krožišča bo morala počakati na drugo fazo, ko bodo ob cesti naredili 
pločnik in razširili most čez, LogaščiCO. 

Nova č i s t i l n a naprava 
V Valkartonu od prejšnjega meseca poskusno obratuje 
nova industrijska čistilna naprava, vredna okrog 20 
milijonov sit. Prve meritve kažejo, da je stopnja čiščenja 99 
odstotna. 

Del nove čistilne naprave v Valkartonu. 

Naprava čisti tehnološke odplake; škrobne, iz lepilnih agregatov 
kartonskih strojev, in barvne odplake, ki nastajajo pri menjavi barv v 
tiskarskih strojih. Odplake so očiščene na primerno stopnjo in jih 
trenutno odvajajo v kanalizacijo, trdi ostanek pa bodo na osnovi 
analize, če ne bo vseboval nevarnih snovi, deponirali na komunalnem 
odlagališču, če pa bodo prisotne nevarne snovi, ga bodo sežgali v 
primernih pečeh. V prihodnosti, ko bodo zagotovili popolno 
dezinfekcijo, nameravajo odplake ponovno uporabiti pri izdelavi 
škrobnega lepila. Sedaj, ko so v Valkartonu postavili novo čistilno 
napravo, ne uporabljajo več deponije mulja v Ostrem vrhu in |o 
nameravajo v roku enega leta ali dveh sanirati, pet 

270 sit na mesec za Logaške novice 
Občinski svetniki so 12. junija odločili, da časopisa od sedaj naprej ne bodo prejemala vsa 

gospodinjstva brezplačno, ampak se bodo morali občani, če bodo hoteli brati Logaške 
novice, na njih naročiti oziroma jih kupovati. Razprava, ki se je vnela ob točki seje 

Občinskega sveta, ki je obravnavala spremembo načina sofinanciranja Logaških novic, je 
bila na trenutke precej vročekrvna. 

Občina bo v časopisu zakupila dve 
strani, ki jih bodo urejali sami, v 
prilogi pa bodo še naprej objavljali 
uradne objave. Časopis se bo tako 
financiral iz treh virov: iz naro
čnine, del sredstev bo prispevala 
Občina, del pa jih bodo pridobili z 
marketingom. Še pred spre
jemanjem proračuna za prihodnje 
leto. se pravi decembra letos, bo 
odgovorni urednik poročal Svetu, 

! ki bo nato ponovno razpravljal o 
i Logaških novicah. Izdajatelj in 
1 glavni ter odgovorni urednik 
I Logaških novic. Anton Mali, je 

Občinskemu svetu poročal o dose
danjem izhajanju ter o finančnem 

i poslovanju časopisa. Ko je začel 
razlagati, da naj bi svetniki pri 
sprejemanju proračuna v začetku 
leta že sami vedeli, da denarja ne 
bo dovolj za celoletno izhajanje 
Novic, ga je župan na zahtevo 
nekaterih svetnikov prekinil in ga 
opozoril, da kot poročevalec ne 
sme razpravljati o delovanju 
Občinskega sveta. Svetniki so bili 
namreč zelo prizadeti ob poro
čanju Logaških novic in časopisa 
Delo, češ da so sami sprejeli 
proračun za letošnje leto, v kate
rem je bilo sredstev, namenjenih 
izhajanju Novic za približno pol 
manj kot lani, kar naj bi pomenilo, 
da so sami krivi, da časopis ne bo 
več brezplačen. Nekateri svetniki 
(predvsem Franc Godina, LDS 
in Matjaž Kete, SDS) so menili, 

da je takšno poročanje laž in da 
svetnikom Novice niso nikakršen trn 
v peti. Na Občinskem svetu je bilo 
slišati nekaj komentarjev in tudi 
predlog Matjaža Keteja. da bi 7 
milijonov sit, kolikor naj bi jih 
morala zagotoviti Občina, da bi 
Novice še naprej vsa gospodinjstva 
prejemala v takšni obliki in brezpla
čno, ne smelo predstavljati preveli
kega stroška za proračun, "težak" 
okrog milijardo 300 tisoč sit. 
Svetniki so na koncu sprejeli sklep, ki 
jim ga je predlagal župan, zato o 
predlogu Keteja tokrat še niso 
glasovali. 
Predstavnike strank, zastopanih v 
Občinskem svetu, pa smo zaprosili, 
da nam povedo, kaj menijo o sami 
spremembi načina sofinanciranja 
Logaških novic s strani Občine 
Logatec ter o razpravi, ki je potekala 

na seji Občinskega sveta. Do 
zaključka redakcije se je odzval le 
Franc Nagode iz DeSUS-a: 
"Logaške novice so dovolj kvalite
ten časopis, ki spremlja dogodke v 
naši občini. Financiranje le-teh bi 
bilo najlepše, če bi bile za občane 
brezplačne. Glede na razpoložljiva 
finančna sredstva in vrsto drugih 
projektov, ki jih letos začenjamo, 
pa menim, da je sprejemljiv sklep 
Sveta, da se poskusno uvede delna 
naročnina. Razprava, ki je pote
kala na seji Sveta je bila, po mojem 
mnenju, mestoma preveč čustve
na. Zaradi tega verjetno tudi ni bil 
sprejet drugačen sklep." Zakaj se 
ostali na vprašanje niso odzvali, 
ne vemo. Mogoče jih usoda 
Logaških novic ne zanima ravno 
najbolj ... 

Petra Trček 

P R E J E L I S M O 

L O G A Š K I K A B E L 
J a v n i odgovor K a T V Logatec 

Bralce naprošamo, da se v 
pismih omejijo na dvajset 
tipkanih vrstic. Ce so pisma 
daljša, si pridržujemo pravi 
to do krajšanja. Ne objavlja 
mo pisem, pri katerih ni 
navedeno polno ime in prii 
mek ter naslov pošiljaka. 
Pod naslovom "Logaški kabel" 
objavljen 6.6.2001 v šesti številki Lo 

| gaških novic jc pisec g. Jože Urbančič 
zapisal toliko nerazumnih pripomb in 
blago rečeno zlonamernih, žaljivih in 
neresničnih trditev o delovanju Uprav
nega odbora KaTV Logatec, da mu 
moramo pivno odgovoriti na istem 
mestu tega časopisa. 
Predvsem moramo pojasniti, da je g. 
Jože Urbančič napačno razumel 
stopnjo tehnološkega razvoja našega 
kabelsko distribucijskega sistema, ki 
v ničemer ne zaostali za stanjem v 
Sloveniji, ki |e 16. 4. 1999 podano v 
študiji Vlade Republike Slovenije: 
"Omrežja KaTV so zgrajena pretežno 
s koaksialnimi kabli s prenosno širino 
frekvenčnega pasu do 4b() MHz lei 
drevesno topografijo za prenos 
signalov v oni smeri, tj televizijskih in 
radijskih signalov od glavne spre
jemne postaje do uporabnikov..." 
Takšno omrežje smo gradili ludi v KS 
Naklo in Tabor. Zdai pa to omrežje 
posodabljamo v dvosmerno, da bo s 
tettl dana možnost uporabe še novih 

telekomunikacijskih uslug naročnikom 
(internet, izbira novih televizijskih in 
radijskih programov, celo internega lo
kalnega telefona in drugo), kar bomo v b. 
letih tudi realizirali. 
KalV I ogatoc nima uro|onega piavnega 
statusa. Svet KS Naklo je 22. 3. 1994 
sprejel Statutarni sklep, s katerim je "na 
organe prenesel upravljanje in gospo
darjenje z vso vgrajeno opremo, vse 
pravice in obveznosti iz investicijske 
dokumentacije In vse programske 
naloge" (5. Člen), 
Gospod Jože Urbančič: na več mestih 
piše, da upravni odbor ne nadzoruje 
uporabe sredstev In da ne skrbi za 
tehnološko posodabljanje kabelsko 
distribucijskega sistema, kar je nere
snična obsodba. Resnica je prav obratna 
Upravni odbor permanentno nadzoruje 
porabo sredstev, saj |i: še posebna 
komisiia, imenovana na občnem /boru, 
pregledala finančno poslovanje Kal V 
Logatec. N|egova zlonamerna opazka, 
da "smo dali volku čuvati ovce" je 
nedopustno blaleit|e članov upravnega 
odbora. 
I inuncnn administrativne nalogi) |>a|e za 
določeno denarno nadomestilo zaupano 
podjetju Naklo, d.o.o., katerega skoraj 50 
% lastnik je g. Jožo Urbančič. V svoji 
vnemi je šel celo tako daleč, da javno 
poziva župana, občinsko svetnike In 
predsednika KS Naklo in Tabor, naj 
ustanovilo Javni zavod, za kar pa kot 
pravnik dobro ve, da ni niti želje, so manj 

pa možnosti, saj bi morali za ustanovitev 
javnega zavoda razlastiti vseh 1700 
(tisoč sedemsto) solastnikov sovla
gateljev v KaTV Logatec. Poleg tega pa bi 
g. Jože Urbančič moral vedeti, da Zakon 
o telekomunikacijah in Zakon o gospo
darskih javnih službah določata, da 
opravljanje kabelsko distribucijskih 
storitev ni takšna javna dejavnost. No, 
"Errare humanum est", gospod Jože 
Urbančič. 
KaTV Logatec je sedaj brez pravnega 
statusa. Upravni odbor si ves čas 
prizadeva, da pravni status uredi. Zato 
smo v Logaških novicah novembra 1998 
objavili obrazložitev tega predloga z 
naslovom:"Preoblikovanje KaTV Logatec 
v primerno zakonsko obliko". 
Pri iskanju ustrezne organizacijske 
oblike smo ugotovili, da se ji; večina 
kabelskih operaterjev, ki so nastajali na 
podoben način kot KaTV Logatec (s 
sovlaganjem), odločila za zavod. Med 
operaterji, ki so vključeni v Združenje 
kabelskih operaterjev Slovenije (ZKOS), 
nismo našli niti enega, ki bi bil 
organiziran kot javni zavod. 
V pismu "Logaški kabel" je vse polno 
zlonamernih sumničenj in nepreverjenih 
trditev, ki zagotovo niso v čast piscu. 
Na primer: 
• Jože Urbančič bi moral vedeti, da 

zavod ne moie in ne smo delili 
dobička in zato ni dobičkonosen: 

• pisec sprašuje, zakaj smo so pogo 
varjali z I iiihljanskim kablom Z nji 
hovim pravnikom smo se pogovarjali 
le o tem, kako so organizirani kot 
zadruga; 

• kot pravnik bi inoial vedeti, da je od 
dveh strank podpisana pogodba o 
sovlaganju dokument, vel|aven pred 
vsakim sodiščem in ni nikakršen 
"politični akt" 

• nad/ni nad u|)iavljanjem In pošlo 
vanjom upravljajo izvoljeni sovlaga 
teljl m ne krajani (kol to predlaga 
pisec), saj KaTV nI lastnina vseh 
krajanov, ampak le vlagateljev, 

POPRAVEK 
RAZPISA ZA 
PODELITEV 

PRIZNANJ OBČINE 
LOGATEC 

ZA LETO 2001 

Pri razpisu za podelitev prizna
nj Občine Logatec za leto 2001 
se zadnji odstavek popravi in se 
praviloma glasi: 
Komisija bo upoštevala 
vse prijave, ki bodo odda
ne kot priporočena pošilj
ka ali bodo osebno odda
ne v vložišču Občine do 
15.julija 2001dol0.ure. 

OBČINSKI URAD 

Zahvala 
Ob srečnem zaključku dvo
dnevnega iskanja pogrešanega 
Ludvika Stražišarja se iskreno 
zahvaljujemo Policijski enoti Loga
tec, posebno pa gospodu načel
niku Miru Omerzelu, ki nas je redno 
obveščal, nam prisluhnil v težkih 
trenutkih in nam dajal upanje. 
Prav tako se zahvaljujemo Notranj
skemu radiu za obveščanje javno
sti ter LEP-u za objavo s fotografijo. 
Zahvaljujemo se tudi nečakinji 
oziroma sestrični Bojani Kuhar-
Kelbič in njenemu soprogu Domini
ku za vsestransko pomoč pri is
kanju in moralno podporo. 
Iskrena hvala vsem, ki ste kakor 
koli pomagali pri iskanju. 

Žena Andreja, hčerka 
Darinka in sin Branko 

• Jože Urbančič se sprašuje: "Kaj je v 
tem času delal odbor777?". Na tem 
mestu ni mogoče opisati celotnega 
delovanja. Moramo pa povedati, da 
dO nedavnega KaTV ni imela 
nikakršnih dovoljenj ne za gradnjo 
ne za uporabo Ta upravni odbor, 
za katerega on pravi, da je 
"samemu sebi v napoto", je uredil 
vse tisto, kar on kot "garancija" 
tedaj ni storil. Upravni odbor |e 
pridobil lokacijsko dovoljenje, 
gradbeno dovoljenje, uporabno 
dovoljenje in "Certifikat ustrez
nosti", ki ga je izdal RTV Slovenija. 
Dodatni kvalitetni sprejem se je 
povečal za več kot too % 
dotedanjih programov In načrtuje 
se še nove programe. Število 
naročnikov se je povečalo za več 
kot fiO "/.i, v KS Hotedršica in KS 
I aze potekajo aktivnosti, da bi tudi 
do njih speljali naš kabelsko 
distribucijski sistem prav tako za 
krajane Kale; 

• upravni odbor vodi konkretno poli 
tiko upravljanja in gospodarjenja 
sistema KaTV. Člani upravnega 
odbora ne prejemamo nikakršnih 
honorarjev, ampak minimalno 
sejnino v višini 2.000 SI I za sejo 

Na koncu naj še enkrat (»udarimo, da 
si upravni odbor KaTV Logatec zelo 
prizadeva, da bi sovlagateljem oziro 
ma naročnikom nudil čim kvalitet 
nejše programe za čim manjšo naro 
čnino, da je gospodarjenje s KaTV 
transparentno in da bodo vlagatelji 
organizirani v zavod dobili najustrez 
nejšo zaščito svojih interesov 

i 'pravni odbor KaTV Logatet 
predsednik 

Frani Godina, univ.dipl.ini 

'/. objavo odgovora g. 
Franca Godim- zaključil 
jemo razpravo na temo 
preoblikovanje KaTV. 

mailto:novice@mali.si
http://univ.dipl.ini
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K a T V k o t z a v o d a l i k a j d r u g e g a ? 
Upravni odbor KaTV Logatec si že od leta 1998 aktivno prizadeva urediti pravni status KaTV. - Kot najprimernejšo obliko so 

izbrali obliko preoblikovanja v zavod. - Vsi uporabniki kabelske televizije se z njimi ne strinjajo. - Med zadnjim občnim 
zborom vlagateljev in oddajo na LEP-u, ki je naročnike KaTV informirala o preoblikovanju, so pretekla skoraj tri leta. 

Zadnjih šest mesecev na Logaš
kem razpravljamo o medijih -
enkrat o radiu, dugič o časopisu, v 
zadnjem mesecu pa o kabelski 
televiziji, kjer želijo urediti svoj 
pravni status. Od ustanovitve 
sistema dalje, KaTV, ki ga je 
upravljal Upravni odbor kot 
predstavnik Zbora vlagateljev, ni 
imel urejenega statusa pravne 
osebe - kar sprva tudi ni bilo 
potrebno, kasneje pa je bil leta 
1997 sprejet Zakon o telekomu
nikacijah, po katerem morajo 
kabelski operaterji pridobiti dovo
ljenje za opravljanje telekomu
nikacijskih storitev, za kar morajo 
izpolnjevati pogoje primerne spo
sobnosti in organziranosti. 
Leta 1998 je UO vlagateljem v 
Logaških novicah in na občnem 
zboru vlagateljev obrazložil razli
čne možne oblike pravnega 
statusa, pri tem kot neprimerne za 
organizacijo KaTV v Logatcu 
označil oblike osebnih in 
kapitalskih družb ter kot primerni 
zadrugo in zavod, s poudarkom 
na prednostih slednjega. V 
Sloveniji se je večina kabelskih 
operaterjev, ki so nastajali na 
podoben način kot KaTV, odločila 
za obliko zavoda. Franc Go
dina, predsednik 110 KaTV 
Logatec, meni, da, bi bila KaTV 
kot zavod neprofitna orgnizacija, 
sovlagatelji ostanejo solastniki, 
poslovanje bo transparentno in 
nadzorovano, tehnološki razvoj 
kakovosten, upravljanje pa do-

Nezanimanje večine vla
gateljev, solastnikov Ka
TV (občnih zborov se jih 
je udeleževalo le 20 do 
30, v oddajo pa niso pre
jeli niti enega telefon
skega klica), Godina ne 
pripisuje njihovi neobve
ščenosti; meni, da gre 
bolj za to, da so ljudje z 
uslugami KaTV zado
voljni, večino zanima le 
tisto, kar jih konkretno 
prizadene, ne pa razpra
va o tem, ali zavod aH kaj 
drugega. 

stopno vsem in dovolj enostavno. Na 
skupščini kot glavnem organu 
zavoda bodo lahko odločali vsi 
ustanovitelji zavoda, kar pa bo lahko 
ob katerem koli času postal vsak 
vlagatelj. KaTV pa ne more postati 
javni zavod, saj po mnenju 
Ministrstva za informacijsko družbo 
opravljanje kabelskih komunika
cijskih oz. razdelilnih sistemov ni 
storitev, ki bi jo morala zagotavljati 
lokalna skupnost v javnem interesu, 
ker je ni mogoče nemoteno in trajno 
zagotavljati na trgu, zato je tudi ne 
more v odloku določiti kot gospo
darsko javno službo. 
Morda nekaterim naprotovanjem 
preoblikovanju v zavod botruje tudi 
dejstvo, da od zadnjega zbora 

vlagateljev pred skoraj tremi leti ni 
bilo do 21. maja letos, ko je bila na 
LEP-u oddaja, o tej tematiki slišati 
ničesar. V tem času naj bi po besedah 
Franca Godine Upravni odbor iskal 
najboljšo možno rešitev in se med 
drugim pogovarjal tudi s KS in 
Občino, ter z ljudmi, ki so morda 
razmišljali drugače kot UO. Godina 
meni, da obveščanje sovlagateljev v 
tem času ni bilo potrebno, saj je bilo 
na zboru leta 1998 Upravnemu 
odboru naročeno, naj preuči in 
pripravi vse oblike, ki se tičejo 
preoblikovnja KaTV, nato pa na 
občnem zboru o tem obvesti 
vlagatelje. Godina priznava, da so 
tako vlagatelji kot tudi on sam priča
kovali, da bo zbor sklican že prej. 

V začetku julija se bodo vlagatelji 
KaTV, kolikor jih preoblikovanje 
zanima, zbrali na Občnem 
zboru. 
Če bodo sprejeli predlagano reši
tev preoblikovnja v zavod, Franc 
Godina meni, da bi lahko vse po
trebne formalnosti uredili do 
pričetka prihodnjega leta. 

Petra Trček. 

VEM g 
VeČ J 

PHBEREM 
LOGAŠKE 
K O V I C E 

Naročite svoj izvod Logaških 
novic še danes 

Logatec - urejen in gostoljuben 
Od začetka junija tudi v Logatcu poteka vseslovenska akcija Moja dežela 
- lepa in gostoljubna. V poletnih številkah Logaških novic bomo 
objavljali glasovnico, s katero lahko glasujete za najlepše in najbolj 
urejene hiše, naselja, ulice, domačije ... Vaše predloge bo pregledala 
petčlanska komisija, ki se bo enkrat na mesec tudi popeljala povprek in 
počez po logaški občini in ocenjevala urejenost posameznih kategorij. 
Prvi obhod je komisija naredila konec junija. Ugotovitve: nekateri deli 
naše občine so izredno lepo urejeni, precej gospodinj lepo skrbi za 
urejeno zunanjščino svojega doma. Je pa komisija seveda opazila tudi 
pomanjkljivosti vendar ni v njeni pristojnosti, da jih izpostavlja, saj 
letos (še) ne bo podelila "bodeče neže". Rezultati akcije bodo razglašeni 
septembra na občinskem prazniku, /pet/ 

K tekmovanju in ocenjevanju vabimo tudi občane! 
Svoje predloge in mnenja zapišite na naslednjo glasovnico iu jo pošljite 
na naslov: Občina Logatec, Tržaška c. I S, 1370 Logatec 

Logatčani na referendumu 
Udeležba Logatčanov na naknadnem zakonodajnem referendumu o 
zdravljenju neplodnosti in postopkih oploditev z biomedicinsko 
pomočjo je bila nad slovenskim povprečjem (35,66 %) -17. junija je na 
volišča odšlo 3538 volilk in volilcev, 42,23 %. 
Večina (2893 ali 81,77 %) jih je glasovala proti noveli zakona, ki je 
dopuščala možnost, da se z biomedicisnko pomočjo oplodijo tudi 
plodne samske ženske (na republiškem nivoju je proti glasovalo 72,36 
%, za pa 26,38 % volilcev). V Logatcu je novelo zakona podprlo 622 ali 
17,58% volilcev./pet/ 

»moja DEŽELA LEPA IN GOSTOLJUBNA« 
(JLASUJKM ZA NAJBOLJ UREJENO: 

I slnnov(ifi|sko hišo 

Z blol 

3 kineli|0, kmo(ko |ioslo|i|i) 

4 gostinski lokal, blfi, okropftvolnlco 
5. osnovno Sob, vrtin 

6 trgovino 
/ javno poviiino (poiki, plolnilti, tostiifo ...) 

8 ulico 
'• »os, zaselek 

MORDA SE KAKŠEN PREDLOG 
ln"> m piiimek 

Naslov: 

K MI rUSKO GOZDARSKA ZADRUGA, z.o.o., Tovarniška c. 3, 1370 Logatec 
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t r g o v i n e K G Z L o g a t e c , 

K o n / i i m H o t e d r š i c a 

V svoje trgovine vas vabi trgovska hiša s tradicijo! 

Pod drobnogledom 

Mačehovski odnos 
Bo že držalo, da se svet spreminja v medijsko džunglo. Neprestano 
smo namreč izpostavljeni najrazličnejšim ponudnikom informacij 
oz. medijev, tako nacionalnih kot tudi lokalnih. Žal, pa smo vse 
prepogosto priča dejstvu, da v neizprosnem boju za čim večji kos 
medijske pogače pozabljajo, zakaj so bili pravzaprav ustanovljeni 
in kaj je njihovo poslanstvo. Zato smo se odločili, da tokrat pod 
drobnogled vzamemo logaški kabelsko distribucijski sistem 
(KaTV) in za mnenje o tem, kako opravlja svoje poslanstvo - slediti 
željam gledalcev - povprašali njegove uporabnike. 

Vinko Kralj 
Menim, da bi KaTV Logatec lahko ponudila 
nekoliko več programov in posodobila 
opremo. Tudi naša lokalna televizija (LEP) bi 
lahko nekoliko bolj zaživela, zlasti v smislu 
poročil o aktualnih dogodkih. S preobliko
vanjem KaTV v zavod sem seznanjen, in v 
primeru, da bo do preoblikovanja prišlo, 
upam, da bo takšna organizacijska oblika 
naročnikom bolj prijazna, za kar sem 
nenazadnje pripravljen odšteti tudi kakšen 
tolar več. 

Tanja Milašinovič 
Ponudba programov je preskromna, pred
vsem pogrešam več filmov in risank za 
otroke, sicer pa največ gledam slovenske 
programe, predvsem POP TV. 0 načrtih o 
preoblikovanju KaTV sem že slišala, kaj bo to 
prineslo za naročnike, pa je seveda odvisno 
predvsem od načrtov upraviteljev in njihove 
pripravljenosti slediti željam naročnikom. Za 
to, kar nam KaTV trenutno ponuja, je cena 
previsoka. Upravni odbor bi moral več denar
ja vlagati tudi v posodobitev opreme. 

Jože Leskovec 
O tem, kako kvalitetna je ponudba progra
mov na kabelski televiziji, težko sodim, saj je 
skorajda ne gledam. Edina programa, ki sta 
pri nas doma aktualna sta POP TV (zaradi 
poročil) in MTV za otroke. Sicer pa menim, da 
je cena vzdrževanja kabelske televizije 
občutno previsoka. Predvsem me moti, da 
moram plačevati tako RTV naročnino kot tudi 
vzdrževanje kabelske televizije. S preobliko
vanjem KaTV v zavod nisem seznanjeni in me 
stvar niti ne zanima. 

Bojan Parapot in Anton Pogorelec 
Preveč je nemških programov. Pohvalna pa je 
ponudba programov za otroke. Vsota, ki jo 
plačujemo za vzdrževanje kabelske televizije, 
je glede na program občutno previsoka. Za to 
ceno bi v programsko shemo lahko vključili 
tudi kodirane programe. LEP bi lahko 
razmislil tudi o uvedbi nekajurnega rednega 
dnevnega programa. Z načrtom o preobliko
vanju KaTV Logatec v zavod sva sicer 
seznanjena, vendar težko rečeva, kaj dobrega 
bi to prineslo za naročnike. 

Samo Štempihar 
S ponudbo nisem zadovoljen. Veliko je 
nezanimivih programov, ki zasedajo kanale. 
Želim si predvsem več dokumentarnih in 
filmskih ter manj nemških programov. Velik 
minus vidim tudi v tem, da so za kabelsko 
televizijo prikrajšani krajani ostalih krajevnih 
skupnosti. Menim, da bi bil KaTV potreben 
posodobitve. Glede cene naj povem, da je le-ta 
glede na to, kaj nam KaTV nudi, previsoka, in 
si pravzaprav nismo na jasnem, kaj sploh 
plačujemo. Ideja o preoblikovanju je že stara, 
kaj bo prinesla njena realizacija pa je v največji 
meri odvisno od tistih, ki bodo nad njo bedeli. 

Kot je razvidno iz odgovorov uporabnikov, je odnos KaTV Logatec 
do njenih naročnikov, in nenazadnje tudi solastnikov, precej 
mačehovski. Občani so enotnega mnenja, da jim logaški kabelski 
operater glede na denar, ki ga morajo odšteti za njegovo 
vzdrževanje, ponuja premalo. Kljub temu, da pregovor "Sto ljudi, 
sto čudi", kar se tiče okusa glede ponudbe programov, zagotovo 
drži, saj je vsem nemogoče ustreči, zagotovo obstaja neka srednja 
pot, po kateri bi volk ostal sit in koza cela. Morda je rešitev v 
ponudbi različnih programskih paketov in tem ustreznim cenam. 
Vsekakor pa bi bilo potrebno več vlagati v širjenje programske 
ponudbe in posodobitev tehnologije, ki bi bila tako kompatibilna 
tudi za nuđenje nekaterih novih telekomunikacijskih storitev, kot 
so internet, radijski programi, interni lokalni telefon, telemetrlja 
itd. Če bi preoblikovanje v zavod k temu pripomoglo, pa je seveda 
spet odvisno od njegovih upraviteljev in njihovih vizij. 

M.Z., Foto: Franc Bogataj 
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V o j n i v e t e r a n i v z a v e t j u L o v s k e k o č e 
Ob 10. obletnici samostojne države Slovenije so se zbrali tudi fantje in možje, ki so kot pripadniki TO sodelovali v vojni za 

osamosvojitev, in ustanovili Področno združenje vojnih veteranov Logatec. 

[1 , 

Prvi predsednik združenja je Miro Pogačnik, ki je pred desetimi leti aktivno deloval ravno na območju Logatca. 24. junija se je pri Lovski koči za 
Lomom zbralo 64 članov, ki so potrdili imenovanje predsednika in ostalih organov, ki so sicer bili formirani že prej, pa ni bilo človeka, ki bi združenje 
tudi uradno ustanovil in registriral. 
Vseh članov združenja je trenutno okrog 130, prizadevali pa si bodo urediti status veteranstva za vse udeležence slovenske vojne, vsako leto se bodo 
srečali na občnem zboru, odšli na ekskurzijo, urediti pa morajo tudi še finančno poslovanje: predvsem pridobiti sredstva iz naslova članarin, ki so se v 
prejšnjih letih zbirala na republiški Zvezi. /Petra Trček. Joto: A.M./ 

Svetniki nezadovoljni Nova stanovanja za starejše 
Občinski svetniki so 12. junija 19- redno sejo začeli s 
točkami, ki so jih na prejšnji seji preložili sprejemali so 
zaključni račun Komunalnega podjetja Logatec za lansko 
leto in plan ter finančni načrt podjetja za letošnje leto. Tudi 
tokrat s pojasnili in odgovori Igorja Petka, direktorja KP 
Logatec, niso bili povsem zadovoljni ter so zahtevali mnoga 
dodatna pojasnila. 
Direktor Igor Petek je občinskim svetnikom pojasnil, da je znesek 
amortizacije narasel zaradi prevzema osnovnih sredstev - infra
strukturnih objektov vodovoda in kanalizacije, ki jih je Občina Logatec 
s 1. januarjem 2000 dala v upravljanje Komunalnemu podjetju. 
Amortizacijske stopnje so bile določene na podlagi Navodil 0 načinu in 
stopnjah odpisa neopredmetenih dolgoročnih sredstev in opredme
tenih osnovnih sredstev ter so zajete v Pogodbi o upravljanju. Čisti 
dohodek iz prodaje pa je padel, ker se je podjetje bolj angažiralo na 
osnovni dejavnosti in manj na dopolnilnih, ali, kakor je poročilo Petka 
povzel župan Janez Nagode, KP se je več ukvarjalo z. vzdrževanjem 
infrastrukture (kanalizacije, vodovoda) in ni tržilo prostih kapacitet. 
Plan in finančni načrt za letošnje leto pa so na KP očitno pripravili še 
preveč dobro; v njem so upoštevali nove podatke, ki so se spremenili 
zaradi možnosti natančnejše ocenitve vrednosti določenih postavk. 
Svetniki pa so menili, da mora KP načrt pripraviti le s popravki in 
sprembami, ki so jih zahtevali na prejšnji seji. Tako bo direktor Petek na 
prihodnji seji OS spet stal za govorniškim odrom in že tretjič razlagal 
plan in finančni načrt, /pet/ 
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Manj obrtnikov kot lani 
Od leta 1995 je Število obrtnikov, se pravi samostojnih 
podjetnikov in družb, ki svojo dejavnost opravljajo na obrtni 
način, rastlo. Lani je prvič stopnja rasti obrtnikov padla; 
število tistih, ki so svojo dejavnost prenehali opravljati, je 
preseglo število tistih, ki so na novo pridobili obrtno 
dovoljenje. 
Gospodarskih subjektov je v logaški občini blizu 500, a jih je od tega nekaj 
več kot sto, ki niso obrtnega značaja. Območna obrtna zbornica Logatec 
ima v svojem registru 36S članov. V prvi polovici letošnjega leta je 9 
obrtnikov prenehalo s svojo dejavnostjo. Razlogi: nelikvidnot (3), 
pomanjkanje dela (3). upokojitev (1), osebni razlogi (Din selitev iz. naše 
občine (1). Na novo pa se je registriralo šest obrtnikov, od tega le eden s 
poslovnim prostorom. Lani je H obrtnikov (dva s poslovnim prostorom) 
pričelo na novo, 13 pa jih je prenehalo opravljati svojo dejavnost; poleg 
tega so z. delom prenehale še tri trgovine. Razloge za upadanje obrtništva 
lahko pripišemo zaostrenim pogojem \ gospodarstvu (zavlačevnje in 
izmikanje plačilu, vedno nove administrativ ne zadeve, zniževanje cen 
zaradi tržne globalizacije). Berto Menard, predsednik OOZ Logatec, 
meni, da v Logatcu drastičnega padca števila obrtnikov še ni. 
"Zaskrbljujoče pa je, da mladi želijo opravljati dejavnosti, pri katerih ni 
potrebno fizično delo. Tako ne ustvarjajo nove vrednosti. Za poklicne 
šole, predvsem tiste z. dualnim sistemom izobraževanja (vajeništvo), ni 
zanimanja," pravi. Na OOZ pričakujejo, da se bo z. odprtjem nove obrtne 
cone v Zapolju povečal odstotek proizvodne in storitvene dejavnosti. 
/P.T./ 

V začetku junija so v Logatcu odprli stavbo z varovanimi stanovanji, 
poleg Doma starejših v Grapočniku. Trenutno je od 30-ih stanovanj 
zasedenih že 1 S. Stroški bivanja v stanovanju znašajo povprečno od SO 
do 80 tisoč sit (najemnina, stroški obratovanja); stanovalci pa morajo 
računati še na obvezen strošek, ki se nanaša na ponudbo varovanja, ki 
ga bodo izvajali zaposleni Doma starejših; gre za bdenje nad najemniki 
stanovanj, ki imajo v sobah vgrajen SOS zvonček, za zdravstveno 
oskrbo in nego. Posebej pa bo treba plačati še čiščenje stanovanj, 
servisno službo ter prehrano v Domu. če bodo stanovalci to želeli, 
Investitor varovanih stanovanj je Stanovanjski sklad pokojninskega in 
invalidskega zavarovanja, sobo pa lahko dobite, če ste državljan RS, 
stari nad OS let. sposobni pokrivati vse stroške ter sposobni bivati sami. 

/ni . Foto F. Bogataj 

I 90,9 MHz 97,2 MHz 99,5 MHz 103,7 MHz 

j Novosti v programski 
i ponudbi Radia Cerkno! 

I Prisluhnite nam in se pridružite številnim no\ i i n poslušalcem 
• Po podatkih CAT tantra ix Ljubljane, j« poslušanost Radia 
I Cerkno v letu in pul poskočila za skoraj 300 %!!! 

I 

i Od I. julija dalje je Radio Cerkno z vami v živo ves dan. od d do 10. ure. \ . 
programu najdete svoje vsebine tudi občani občine Logatec. Teme z. J 

• vašega območja pogosto predstavljamo v: 
' • Dnevno informativni oddaji ob 11. in 17. uri; | 
• • Kulturnih utrinkih vsak dan ob 7.30; 
I • luristični oddaji v četrtek ob 10. uri; | 
; • Aktualni temi ob sredah ob 10. uri; ; 
• • Kroniki tedna ob nedeljah ob 12. uri; . 

• Črni kroniki ob nedeljah ob 12.4.S. 
I 

Policijski oddelek Logatec pri svojem delu pokriva 
območje občine Logatec, policisti pa med drugim skrbijo, 
da udeleženci v prometu dosledno upoštevajo Cestno-
prometne predpise. Ob polletju so naredili obračun 
svojega dela, mi pa smo ga primerjali s podatki za isto 
obdobje v lanskem letu (v oklepaju). 
V občini Logatec se je letos zgodilo 53 (77) prometnih nesreč; na srečo 
nobena s smrtnim izidom. 12 nesreč manj kot lani se je končalo s 
telesnimi poškodbami: 1 (9) s hudo, 3 (11) pa z lahko. Pri vzrokih za 
nesreče prednjačijo premiki z vozilom, 17 letos (10), in neprilagojena 
hitrost, 12 (23). V primerjavi z letom poprej vozniki veliko bolj 
spoštujejo pravila o prednosti, 4 (18), ter vozijo po pravi strani ali smeri 
vožnje. Kljub temu, da je dejstvo, da je povprečna stopnja vinjenosti pri 
povzročiteljih nesreč 2,10 g/kg alkohola v krvi, sta bila letos le dva 
povzročitelja nesreč pod vplivom alkohola (4). Morda bo nejeverneže o 
praktičnosti varnostnega pasu prepričal naslednji podatek: v nesrečah 
je bilo kar 12 ljudi, ki niso bili privezani: med njimi je bil eden hudo, dva 
pa laže poškodovana. 
V prvih šestih mesecih letošnjega leta so policisti obravnavali 1488 
(1468) dogodkov v cestnem prometu; pri 247 (295) primerih so podali 
predlog sodniku za prekrške za uvedbo postopka, 1411-krat (1408) pa 
so izrekli denarno kazen. Najpogostejše kršitve: vožnja brez vozniškega 
dovoljenja, 64 (70) in vožnja pod vplivom alkohola ter odklonitev 
preskusa, 126 (166). Policisti so denarno največkrat kaznovali zaradi 
neuporabe varnostnega pasu, 374 (72), prekoračitve hitrosti v naselju, 
647 (367) in neupoštevanja označb na vozišču. 65 (135). Policisti se 
dostikrat srečujejo tudi z vozniki, ki vozijo pod vplivom mamil: skupno 
so odredili 14 (7) strokovnih pregledov na mamila, od tega je 11 (5) 
oseb pregled odklonilo. 
V veliki meri se delo policistov pozna pri umirjanju prometa. Seveda pa 
obnovljena Tržaška cesta že sama po sebi umirja promet in zmanjšuje 
hitrost vozil. Podobno bo na promet vplivalo krožišče na Martinj hribu, 
čeprav se bodo mnogi vozniki vožnje skozi krožišče morali še naučiti. 
Poseben problem pa ostaja kolesarska steza ob Tržaški, saj je vožnja po 
njej zelo mučna. Hud problem in nevarnost za udeležence v prometu 
lahko nastane tudi pločnik ob cesti na Kalcah. ki je sedaj nižji kot pa 
vozišče. 
Največ pri zagotavljanju varnosti v cestnem prometu lahko naredimo 
vozniki sami, tako da spoštujemo predpise in smo pozorni do ostalih 
udeležencev, predvsem otrok in starejših. Podatek, da letos v prometnih 
nesrečah ni bil udeležen niti en otrok, je razveseljiv. Naredimo vse, da 
bo tako tudi ob koncu leta. 

Jože Selšek 

I 
" • Na Radiu Cerkno tudi Logaške novice vsak Četrtek ob 8.15. 

KRATKO • KRAJŠE - KRATKO 
• Občinski svetniki so na natečaj zu dodelitev sredstev 

za spodbujanje razvoja demografsko ogroženih 
območij v RS za letošnje leto kot prednostno 
investicijo prijavili modernizacijo 520-ih metrov 
lokalne ceste Židovnik-Veharše (država naj bi od 
1 7 milijonov sit sofinancirala do 30 %). 

• 700 OOO sit (plus DDV) so svetniki namenili zavodu 
Naš laz za pripravo skupnega razvojnega programa 
za območje interesne regije južno od Ljubljane, ki bo 
sestavni del regionalnega razvojnega programa 
osrednjeslovenske statistične regije (Ljubljana s širšo 
okolico). 

• V Svet JZ OS labor so kot predstavniki ustanovitelju 
(Občine) imenovani Božena Smole, Marjan Pišljar in 
Stanislav Nagode. 

• Novu ravnateljicu VV/. Kurirček je Mirjum .Šprohur. 
Poleg nje je kandidirala še Marjeta Cerar: obe sta 
izpolnjevali razpisne pogoje, a je Sproharjeva dobila 
večinsko podporo vzgojiteljskega zbora vrtca. 

• /e kakšen mesec lahko v Logatcu občudujemo svetleče 
nove samostojeće panoje za lepljenje plakatov. 

• Vsote na položnicah Komunalnega podjetja za 
stanovalce logaških blokov bodo v prihodnje malo 
manjše: ne bodo več plačevali najemnine za kante za 
smeti. Večina ostalih bo najemnino plačevala do 
februarja letu 2003. 

• Nu Komunalnem podjetju Logatec pričakujejo ob suši, 
daljši od enega mesecu, velike težave z vodooskrbo. 
Običajni viri nimajo nobene rezerve, zato že dlje časa 
pripravljajo projekt Cuntovu grapa, ki pa, po besedah 
direktorja KI' Igorja Petku, stoji zarodi neusklajenosti 
občinskih projektov. 

• Komaj je Cestno podjetje Ljubljana položilo asfalt na 
delu ceste Kalce Orcarevec, že se vozniki pritožujejo, 
du je cesta sedaj zaradi neravnega aslalta še bolj 
nevarna kot prej. "Podjetje bo moralo testo popraviti 
na lastne stroške," je na svetniško vprašanje odgovoril 
logaški Zupan. 
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Redkokje v logaški občini znajo lepote svojih krajev predstaviti tako lepo in prijazno, kot to naredijo v Hotedršici. Spomnite se samo kresnih nedelj. In čeprav gredo uradne zasluge 
Kulturno-turističnemu društvu, se, vsak po svoje, trudijo vsi vaščani in krajani. Tudi tisti iz Športnega društva, ki so letos organizirali nepozaben Tek prijateljstva - 30. po vrsti. Hotedršica, 
nekoč ena najlepših in najpomembnejših notranjskih vasi, skuša danes obnoviti svoj sloves - vsaj kar se lepote tiče. V zadnjih letih so preko programa CRPOV v sami vasi in drugje po KS 
uredili precej stvari - afaltirali nekaj cest, uredili vaško jedro in prejšnji mesec trg pred cerkvijo... Drugo leto nameravajo obnoviti javno razsvetljavo. Edinole cesta skozi naselje ostaja 

mnogim trn v peti. Prometna, kot je, in glavna povezava Ljubljanske kotline z Idrijskim in Tolminskim, je za pešce prava mora. Predvsem zaradi otrok bi morali ob njej urediti pločnik. In 
seveda ob šoli telovadnico ali vsaj spodobno igrišče. In če bi bilo urejeno še nogometno igrišče, kamor najraje zahaja vaška mladina, bi bili vaščani zelo zadovoljni. Ne pa še čisto. Življenje 
gre s tehniko naprej in tudi Hotenjci si želijo, da bi v vas prišla kabelska televizija. Pred dvemi leti se jih je za kabelsko TV zanimalo kar 95 odstotkov vprašanih. Ker je napeljava precej 

draga, je vprašanje, kdaj jo bodo dobili. 

Ko se z logaške strani pripeljete do 
prvih hiš, na Logu. ste že v 
Hotedršici, čeprav so tablo z napisom 
kraja pomaknili nekaj dolgih metrov 
naprej. In prav na tistem dolgem 
ovinku, v hiši, skriti med drevjem, 
živi Špela Brenčič. 23-letna 
akademska slikarka je diplomirala 
komaj dva dneva pred mojim 
obiskom. Zgovorna, živahnih kre
tenj in polna načrtov. Že od malega je 
rada risala. Ko se je odločila za študij, 
se je zavedala, da slikarjev nihče ne 
rabi in da težko dobijo službo. Za 
kratek čas se je že preizkusila kot 
učiteljica likovnega pouka. Delo ji je 
bilo všeč, morda le nekoliko preveč 
vpeto v red - za njeno bohemsko 
dušo: najraje bi doma v ateljeju 
slikala, zraven čohala psa in imela 
mačke, tu in tam skuhala kosilo, 
delala razstave in prodala kakšno 
sliko. Špela je zelo navezana na 
Hotedršico. Kmalu je namreč 
ugotovila, da ji vaško življenje prija 
in ne moti je, če je "deklica z vasi", se 
Špela spet nasmeje in zakrili z 
rokami. "V resnici smo na vasi kot 
ena velika družina." pravi. 
Velikokrat je rada sama in v 
Hotedršici ničesar ne pogreša. 
Društva (ŠD in KTD) so precej 
aktivna in včasih jim po svojih 
močeh pomaga. 

Hotenjska zeliščarka 

Zanimiva oseba je, Špela, ravno tako 
kot njena stara mama, Rezka 
Brenčič. V hišici ob cesti, sredi 
llotedršice. suši zdravilne rožice, ki 
jih nabira med dolgimi sprehodi po 
okoliških jasah in gozdovih. Za 
prodajo je zelišča nabirala že kot 
otrok, v Tavžlah pri svetem Vidu, od 
koder je doma. Ko jo je pred leti 
pozdravil domač zeliščar, je spo 
znala, da se marsikatera bolezen 
umakne pred zdravilnimi rožicami. 
Skoraj ni dneva, da je vaščani ne bi 
videli, kako gre na "obhod". 21. 
junija, ko sem jo obiskala, pa je ostala 
doma - ob mlaju nabrana zelišča 
rada pogrenljo, Ko sva klepetali v 
"jeni kuhinji mi je z veseljem 
razlagala, kaj vse naredi iz svojih 

Rezka Brenčič iz Hotedršice. 
Skoraj vsak dan jo je videti, ko 
vandra po okoliških gozdovih in 
nabira zdravilne rožice. Letos 
jih ima že za eno veliko kar
tonsko škato, in še eno bo na
polnila do konca leta. Z 
veseljem mi je pokazala zeli, ki 
jih ima, vsako posebej, sprav-
'ien° v Jkaili; 

materino dušico, 
preslico, plahtnico, glog, lapuh, 
pljučnik, trpotec, koprivo ... 

Špela Brenčič iz Hotedršice. Komaj 23-letna akademska slikarka je 
diplomo na Likovni akademiji naredila le dva dni preden sem jo 
obiskala. Slike je imela še na akademiji, zato sem njeno delo videla le 
na fotografijah. Pravi, da je zadovoljna z vsako sliko, ki jo konča. 

nametan sneg. Ja. življenje je bilo kar 
naporno, je pritrdila tudi Ivanova 
žena Zlata, ki je ob štirih moških 
gospodinjila in gospodarila doma. Pa 
ne. da bi se hotela pritoževati. Tako je 
pač bilo. Dosti dela na kmetiji, mož v 
službi, otroci Janko (sedaj dr. zna
nosti na Inštitutu Jožef Štefan), 
Matjaž (ing. strojništva, v računal
niškem podjetju na Kalcah) in Mirko 
(elektroinženir. direktor razvoja v 
Rotomatiki) pa, hvala bogu, v šoli. 
Pridni kot le malokdo, čeprav so 
vedno radi poprijeli za delo. In tega 
ni nikoli zmanjkalo. Živine imata 
Strnadova, kot se kmetiji reče po 
domače, sedaj, ko so sinovi v 
službah, nekaj manj. Petrovčičeve in 
druge prebivalce Žibrš najbolj moti 
neurejena cesta skozi Zeleno dolino: 
sam makadam jo je. in ob hudem 

rožic: čaj, za mehur, za grlo, ali pa čaj 
kar tako; brinjevo in ognjičevo 
mazilo; antiko namoči v olje, česen 
pa v "šnops" ali med; tudi smolo 
kuha. Ni čudno, da ji vaščani - brez 
slabe misli - včasih rečejo kar Pehta. 

V,' 

Darko Brus iz Hotedršice. 
Velikokrat si vzame čas in gre 
plezat Trenutno pa lahko o 
plezariji le sanja: pred kratkim si 
je med igro košarke natrgal 
križne vezi Vprašanje, kdaj bo 
lahko spet plezal 

Nekaj metrov stran od Rezklne hišice 
stoji ena llotenjskih "znamenitosti" -
plezalna stena na BlUSOvem kozol 
cu, Prvo, nekoliko manjšo od 
sedanje, je pred štirimi leti postavil 
Darko Brus Sani. Ker je želel 
plezati. Ze na otvoritev je prišlo 
ogromno ljudi in potem stena ni 
dostikrat samevala. V logaški občini 
je bilo še nekaj plezalnih navdu
šencev in fantje so ustanovili svoj 
klub Plezalni klub Ekstrem, Sedaj je 
članov 35, a |ih redno m navdušeno 
pleza le 7 ali 8. Stena jim je kmalu 
poslala premajhna, zato so podaljšali 
kozolec. Rezultat: okrog 100 rtv 
plezalne površine, Stena m več lako 
oblegana, kot je bila v začetku, a še 
vedno prihajajo ljudje iz vse 
Slovenije. Pleza lahko vsakdo, brez 
plačila Pred obiskom pokličite 
Darka (041 422 967), lahko da ga 
namreč ni doma. ker že nekaj časa 
živi v Logatcu. Ali pa se kar ustavite 
ob suni m začnite plezati. 

Štefanija Nagode iz Novega 
sveta Gospa Štefanija ima zelo 
dober spomin za dogodke iz 
preteklosti. Pred leti je zapisala 
zgodovino Hotedršice in 
Novega sveta; zapiske hrani 
hotenjski župnik. Idej za pisanje 
ima še polno, mi je zaupala, a 
kaj, ko ji oči in roke ne dovolijo 
več, da bi svoje misli prenesla 
na papir. 

Ivan Petrovčič, Strnadov Ivan iz Žibrš. Gospod Ivan je svojčas 
popravil marsikatero knjigo iz hotenjske knjižnice, danes pa veže le še 
revije za svoje veselje. Je knjigovez samouk; celo naprave si je izdelal 
sam, kot je videl pri knjigovezu iz Zavratca in v knjižici, ki jo je dobil v 
župnišču. Orodje mu služi še danes. 

Zelena je moja dolina... 

Na drugem koncu KS, ki se mu reče 
Srednji Novi Svet - obstajata še 
Zgornji in Spodnji - živi gospa čast-i 
tljive starosti, Štefanija Nagode. 
Decembra bo dopolnila 98 let. Koliko 
vojn in različnih držav je preživela; 
najlepše, pravi, je bilo pod Avstro-
Ogrsko. Pri Flander se je po domače 
reklo stari hiši, ki je pred časom 
pogorela. Gospa Štefanija in njen 
mož sta vodila trgovino in gostilno -
še v časih, ko je Novi svet bil po
membnejši kot danes; tod je namreč 
tekla jugoslovansko-italijanska dr
žavna meja. Danes je domačinov 
precej manj kot takrat in marsi
katera hiša je prazna ali celo podrta. 
Življenje v Novem svetu je. zaradi 
prelepe narave, prijetno. Pa čeprav 
domačini vsake toliko srečajo 
kakšnega medveda (volkov že dolgo 
ni več) in čeprav je do Hotedršice 
precej daleč. Gospa Štefanija pravi, 
da v vas nikoli ni hodila, ampak kar 
tekla. Njena pravnučka se danes v 
šolo vozita s kolesom, pozimi jih kdaj 
naložita v avto starša. Štefanijin 
vnuk Silvester ali žena Milena, ali pa 
vzameta pot pod noge in se odpravita 
peš. 
Na drugem koncu Hotedršice. v 
Zeleni dolini, živijo Petrovčičevi 
Tudi v Hotenjske Žibrše ni nikoli bilo 
avtobusa. Oče Ivan v službo in trije 
otroci v šolo, so pozimi hodili kar s 
traktorjem, da so se sploh prebili Čez 

Panorama Hotedršice. Hotedršica je znana po pisatelju Ivanu Albrehtu ter seveda po arhitektu Jožefu 
Plečniku, čigar oče se je rodil v tem kraju. Jožef je večkrat obiskal Hotedršico. V kraju so po njegovih načrtih 
naredili most pred cerkvijo (danes je nekoliko drugačen) in uredili prostor okoli cerkve in župnišča. Na 
velikega arhitekta so Hotenjci še danes ponosni. V KS Hotedršica pa poleg istoimenske vasi sodijo še 
naselja Hotenjske Žibrše, Ravnik in Novi Svet. 

deževju, ko Hotenjščica prestopi 
bregove, potopi tudi cesto. Ki jo 
morajo vedno znova popravljati. 
Zlati in Ivanu ni žal, da živita v 
Zibršah - le kje še bi ju zjutraj na vrtu 
pozdravile srnice, ki se pridejo past 
na vrt. 
Kmetije, večje ali manjše, lahko 
najdete po vsej občini: tudi v samem 
centru llotedršice, kjer blizu cerkve 
živijo Rupnikovi Sin Iranci je 
pred par leti prevzel vajeti v svoje 
roke. Poleg tega. da kmetuje. hodi še 
v službo (vstati mora sredi noči in 
opraviti delo v hlevu), tako kot žena 
Sonja. Samo s kmetijo pač ne gre ... 
Kljub vsemu želi v naslednjih letih 
povečal štalo, če bo le šlo; ali pa jo bo 
prisiljen zmanjšat in bo raje obdržal 
službo. Trenutno je v hlevu 32 glav 
živine, par dni pred mojim prihodom 
je krava povrgla telički-dvojčici. 
Včasih dopusta in počitnic ata in 
mama nista poznala: edinole zadnjo 
avgustovsko nedeljo sta vsako leto 
peljala otroke na izlet. Mlada dva si se 
lahko privoščita kakšen teden 
dopusta. 
Takšno je življenje: kljub vsem 
težavni in delu, lepo, Povsod, ne le v 
Hotedršici, Novem svetu in Zibršah. 
Tudi na Ravniku, kamor mi junija, 
na žalost, ni uspelo |iriti. 

Petra liček 

Rupnikovi iz Hotedršice: ata 
Franc, mama Marija, mladi go
spodar Franci, "ta mlada" Sonja, 
otroka Tatjana in Danijela. 
Rupnikovi so kmetijo specializirali 
za proizvodnjo mleka: odločitev 
je bila pravilna; čeprav ne 
največja v Hotedršici, je njihova 
kmetija tista, ki v naši občini odda 
največ mleka v KGZ Logatec: 
povprečno 21 6 litrov na dan; na 
leto 83000. Letos so ga največ v 
enem dnevu oddali 350 litrov. 
Dela na kmetiji je seveda veliko, 
zaslužka bolj malo. Pred dvemi 
leti je kmetijo prevzel mladi 
gospodar, a mu mama in ata še 
vedno pomagata. In tudi žena, ki 
se je primožila z Unca. Drugače 
ne bi šlo. Andrej Zelene, predsednik Sve

ta KS Hotedršica. 
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Ž e 1 0 5 . l e t o - " N a p o m o č ! " 
PGD Gornji Logatec je bilo ustanovljeno leta 1896; v zadnjih dneh junija so 
praznovali 105. obletnico društva. Malo je krajev v Sloveniji, v katerih so se 
prebivalci tako kot v Gornjem Logatcu znali tako srčno poistovetiti z delom 

svojih gasilcev in sovaščanov, ki jih je doletela nesreča. Dali so, kar so tisti hip 
imeli. Tako se tudi vrednost pesti žebljev, podarjenih gasilcem, zdi 

velikanska. 

Ob ustanovitvi je gasilska 
četa štela le malo članov, 
sedaj jih je že 134. Gasilski 
dom je pred letom dni dobil 
novo odejo, do sedaj pa so 
potekala notranja obnovi
tvena dela ter nakup nove 
gasilske opreme. Tako so 
lahko člani skupaj s pred
sednikom Janezom Ćerpi
čem ter krajani KS Tabor v 
teh dneh počastili svoj 
praznik z otvoritvijo obno
vljenega gasilskega doma in 
s prevzemom nove gasilske 
opreme. Številni gasilci so 
prejeli priznanja, saj so 

nemalo prostega časa posvetili 
obnovi doma. A jim ni žal; 
lahko so ponosni na lepo 
urejen dom, pa tudi na to, da 
imajo, v okviru krajevne sku
pnosti, edini v naši občini dva 
gasilska domova ter gasilski 
vod Žibrše. 
Podpredsednica GZ Slovenije 
in načelnica občinske GZ 
Logatec Marinka Cempre -
Turk je svojim tovarišem 
izročila priznanja za posebne 
dosežke ter tri državna pri
znanja: dolgoletnemu članu ter 
bivšemu predsedniku PGD Gor. 
Logatec Alojzu Molku st.. 

sedanjemu predsedniku Ja
nezu Ćerpiču in Zvonetu 
Čuku. Dolgoletna člana Ivan 
Sajovic ter Rudi Cigale pa sta 
prejela t.i. veteransko plake
to. Da je bilo praznovanje še 
lepše, so temu dogodku 
prisostvovali številni člani 
sosednjih prostovoljnih ga
silskih društev, tako iz do
mače kot iz bližnjih sose
dnih občin. 
Ob koncu pa vsem dobitni
kom priznanj iskreno česti
tamo in jim z gasilskim 
pozdravom kličemo: "Na 
pomoč!" K.R./ 

Logatčan na Melodijah morja in sonca 

V mesecu marcu je Miha Kutnar iz Grčarevca posnel svojo prvo 
skladbo z naslovom Ti si edina, za katero je glasbo in besedilo 
napisala Jasmina Cafnik, aranžma pa Simon Gomilšek iz dna 
Platin. Pesem je tik pred zdajci poslal na razpis za 24. festival 
Melodij morja in sonca (nova scena), kjer se bo 19. julija 
predstavil še s tremi B-ji (Bojana, Barbara in Beni I. 
Na vprašanje, kaj pričakuje od nastopa na festivalu, je Miha 
odgovoril: "Konkurenca je bila huda. ampak cilj je dosežen." 
Mihi želimo čim več pozitivnih vibracij in vso srečo. 

Ksitneroni i 'rbetič 4 > 

7 . r o j s t n i d a n 

Zadnjega junija je središče Postojne razgibala nora zabava, ki so jo ob 7. 
rojstnem dnevu postonjskcga Radia 9 i odlično spel enkrat odlično pripravili 
radijci. Bilo je živo in živahno. Ob zvokih glasbe znanih slovenskih izvajalcev 
se je okrog dveh odrov gnetla množica zvestih poslušalcev Radia 94, ki jo je 
nekoliko zdesetkal deževni naliv sredi noči. Ognjemet, ki je razsvetlil 
zvezdnato nebo nad Postojno, je bil še lepši in še bolj veličasten kot leto 
poprej. Obiskovalci so si bili edini, da je zabava bila zadetek \ polno. 
Vse najboljši'. Radio l)4, tudi z uredništva logaških novic! 

Praznik slovenske policije 
27. junija praznujemo dan slovenske policije v spomin na 
pomembno vlogo, ki jo je imela le-ta ob osamosvajanju 
Slovenije. Letos policisti praznujejo ta dan v sklopu 
praznovanj ob 10. obletnici slovenske države. Tudi policisti 
so veliko pripomogli k temu, da danes živimo varno in 
soustvarjamo demokratično državo, ki gospodarsko 
napreduje z velikimi koraki, velik ugled pa pridobiva tudi na 
mednarodnem področju. 
Čestitkam policistom se pridružuje tudi uredništvo Logaških 
novic. 

1450 m asfalta 

Kmalu voda po ceveh 
Meseca maja so pričeli z gradnjo primarnega voda 
vodovodnega omrežja v KS Trate, od Veharš do zadnjih hiš v 
Rovtarskih Zibršah. Na Medvedjem Brdu bo voda iz cevi 
pritekla verjetno še letos, medtem ko bo glavni vod do konca 
omrežja speljan pred zaključkom prihodnjega leta. Investicija 
je vredna 70 milijonov sit, poleg občine pa je del denarja 
prispevala država (lani iz sredstev za demografsko ogrožena 
območja Ministrstva za ekonomske odnose; letos 12 mio sit 
Ministrstva za okolje in prostor za komunalno 
infrastrurkturo v lokalni skupnosti). Del sredstev bodo 
prispevali občani, vsak okrog 260 tisoč sit. pet/ 

Športno igrišče v Ložanski 
dolini 

Po uradni otvoritvi so igrišče najprej uporabili za zabavo, 
(foto: F. Bogataj) 

Športnega igrišča, ki so ga v KS Log-Zaplana slovesno otvorili 
25. junija, so se razveselili vsi krajani, predvsem pa tisti 
nekoliko mlajši, saj v KS praktično niso imeli urejenega 
prostora, kjer bi preživljali prosti čas. 
Pred tremi leti je v KS Log Zaplana padla odločitev o obnovi 
podpornega zidu pod bivšo šolo, ki so jo krajani soglasno 
podprli. Kaj kmalu so ugotovili, da bi na prostoru med cesto in 
šolo lahko postavili športno igrišče. Občina je prispevala nekaj 
denarja, ostalo so s prostovoljnim prispevkom zbrali krajani, 
ki so tudi sami opravili veliko dela. Investicija je vredna okrog 
S milijonov sit. Igrišče so postavili pred nekdanjo šolo, ki že 
dolgo ne služi svojemu namenu zadnji otroški smeh se je v 
njej razlegal pred tridesetimi leti. Bo pa sedaj dosti smeha na 
igrišču pred njo. /pet/ 

Pevsko društvo Logatec, MePZ se zahvaljuje vsem 
sponzorjem, ki so pomagali pri organizaciji 18. 
Večera pri vodnjaku na Čcvici, 11. junija 2001. 
Sponzorji: 
JSKI)Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Ljubljana; 
Občina Logatec - g. županjanez Nagode; Zkl) logatee; JSKI). 
izpostava Logatec; Naklo, do.o., Logatec; Dedo Dedič, Neting 
trgovina, Naklo 20, Logatec; V ZA Volil Zvone Anton; Ivanka 
in Ruedi Sutter, Tržaška 1SK, Logatec; Stanko Povh.Vinotoc. 
Notranjska 7; Varmont, LDS d.O.O.; Svežina servis. Stane 
Pelrovčič, Gozdna pot, Logatec, Dragica Puc, koviii.usivo 
Hotedršica; Prane Rudolf s.p., Kovuiarstvo Kake; Krovstvo 
in kleparstvo Šušteršič, Okna Nagode Logatec; Janez 
Kompare, župnija sv Nikolaja. Pekarna Adamič, Vrhnika; 
Pekarna Vrhnika; Pekarna Ba.škovč, Vrhnika; Artcom, 
investicijsko podjetje, Logatec; Herman Pivk s.p., Logatec; 
ing. Marko Popil s.p.. Brezovica Log; Agromarket. Rado 
Petkovšek s.p., Logatec; Prenk bar, Logatec, krz.ic. 
/.gaiijekuha, Vrhnika; Kristina Brataševec-Vaudur, Gostilna 
Baron; Semenarna in cvetličarna, Ida Petrovčič s.p., Sinja 
Gorica; Janez Pečkaj s.p., Cvetličarna Anja. Petkovec; 
Cvetličarna Petra, Logatec; Agrodom, Janez Nagode, 
Logatec; Cvetličarna Karmen, Logatec; Cvetličarna Joli, 
Logatec. 
Zahvaljujemo se snemalcu l.LPa Primožu Godini, 
čevčanskim ženam za njihove dobrote, PGD Logatec za 

I redarsko službo in gospodu Žuraju iz. Zdravstvenega doma 
Logatec. Cvetlične aranžmaje pa MePZ podarja Turistične 
mu društvu Logatec za projekt Moja dežela lepa m 
gostoljubna. 
UO Pevskega društva Logatec 

16. junija so, po krajšem kulturnem programu, svečano odprli 
in predali namenu obnovljen del ceste Zajele-Kurja vas, 
asfaltiran v dolžini 1450 metrov. Vrednost opravljenih del je 
bila okrog 30 milijonov sit. k temu je vsako gospodinjstvo 
prispevalo po 250 tisoč tolarjev. Obnove in rekonstrukcije pa 
je potreben še del te ceste, in sicer od Kurje vasi do Trat. 

Tekst in foto: F. Bogataj 

70 otrok na počitnice 
70 otrok bo tudi letos lahko letovalo v počitniškem domu v 
Savudriji, saj je DPOM pridobilo namenska finančna sredstva 
za zdravstveno letovanje otrok. Del sredstev prispeva Zavod 
za zdravstveno zavarovanje RS, zato znaša končna cena, ki jo 
pokrijejo starši, 24.000 sit: poravnajo jo lahko v treh obrokih. 
Dom leži na savudrijskem polotoku, neposredno ob morju, v 
zalivu z veliko lastno plažo. Otroci uporabljajo številna igrišča 
za igro in šport ter si izposodijo športne rekvizite. Okolica je 
zanimiva in v domu so organizirani zabavni večeri z. gosti. 
/K.O./ 

Novo turistično društvo 
V logaški občini smo dobili novo Turistično društvo Lanski 
vrh, ki bo pokrivalo območja vasi ob Planinskem polju: Laze, 
Jakovico in Grčarevec. Uradno naj bi bilo društvo registrirano 
do jeseni. Predsednica je Silvia llič. sicer na Občini Logatec 
zadolžena za področje turizma, članov pa je trenutno trinajst -
obvladajo različna področja, kar naj bi jim, po besedah lličeve, 
prišlo še kako prav pri aktivnostih društva. 1 kvarjali se bodo s 
turistično promocijo krajev ob Planinskem polju, radi bi 
polepšali te kraje in poskrbeli za naravno in kulturno 
dediščino. Ustanovitev Turistično informativnega centra za 
to Območje pa zaenkrat ostaja le velika želja, /pet/ 

Gasilski podmladek v Lazah 
Srečanja mladih gasilcev logaške občine imajo bogato 
tradicijo v slovenskem prostoru, letos so se zbrali že 21-ič. in 
sicer 3. junija v Lazah. Devet ekip je prišlo iz različnih 
prostovoljnih gasilskih društev logaške občine, tujino pa je 
zastopala povabljena ekipa gasilcev iz. Pleše, s Hrvaške. 
Po besedah Marinke Cempre Turk, predsednice GZ Logatec, so 
srečanja namenjena predvsem druženju in spozavanju, mladi 
gasilci so se tudi pomerili v različnih spretnostih; letos prvič so 
tudi praktično In teoretično Izvajali pno pomoč, okrog 150 
Otrok se je zbralo V Lazah; najboljši so bili listi iz PGD 
Laze Jakovica, drugi iz PGD Gornji Logatec in tretji iz. PGD 
Dolnji Logatec in iz PGD Medvedje Brdo. pel 

Gasile i veterani 

Sredi junija so se ekipe gasilcev zbrale pod Sekirico ua 
pokalnem tekmovanju GZ Slovenije in tekmovanju veteranov 
za Notranjski pokal \ seli ekip (desetin) je bilo 41, prišle pa so 
Iz različnih krajev Slovenije. Gasilsko zvezo Logatec so 
zastopale desetine veteranov iz. podružničnih gasilskih 
društev Dolnji Logatec, Gornji Logatec, Medvedje Brdo, 
Laze Jakov u a m Vrh Sv, Treh Kraljev, V konkurenci za pokal 
je prvo mesto osvojila desetina PGD Dolnji Logatec (na 
fotografiji). 

tekst in Joto: /• Bogataj 
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N a š i d o s e ž k i 
Ob koncu šolskega leto se lahko učenke in učenci vseh treh logaških 
osnovnih šol pohvalijo z izvrstnimi dosežki na različnih področjih. Kot že 
nekaj let, vam rudi letos predstavljamo tiste, ki najbolj izstopajo. Med 
temi so prav gotovo vsi tisti, ki so osem let zapovrstjo dosegli odličen 
uspeh. Vsem tem učencem je letos prvič na zaključnih prireditvah osebno 
čestital tudi logaški župan, g. Janez Nagode, in jim izročil posebno 
občinsko priznanje. Županovo petko. 
Letos ga je prejelo 30 učenk in učencev: Anja Celarc, Martin Logar in 
Polona Logar iz OŠ Rovte, Jernej Erker, Eva Gorenc, Jerneja Jeriša, Žan 
Kavčič, Danaja Kek, Nika Maček, Jasna Medar, Neža Rupnik, Rok Sekirnik, 
Eva Skvarča, Sašo Veber, Nataša Vidmar, Bojana Volk, Rebeka Zimšek, 
Anže Zorman in Tanja Žarkovič iz OŠ 8 talcev, Nežka Klavžar, Mateja 
Meden, Judita Osterman, Mateja Rupnik, Manca Sedej, Nejc Skubic, Nina 
Sodja, Špela Tomažinčič, Anita Trpin, Rosana Uršič in Danaja Vegelj iz OŠ 
Tabor. 
Osnovnošolci so skozi vse leto sodelovali na tekmovanjih v znanju na 
različnih področjih. Osvojili so veliko število zlatih, srebrnih in bronastih 
priznanj. 
Logika: Zlato priznanje: Nina Sodja, OŠ Tabor, Srebrno priznanje: Igor 
Džaič, OŠ 8 talcev, Andraž Oblak, Andraž Pavlišič in Anja Petek, OŠ Tabor. 
Cankarjevo priznanje (znanje slov. jezika): 
Zlato priznanje: Polona Logar, OŠ Rovte, Danaja Vegelj, OŠ Tabor 
(uvrstitev med deset najboljših v državi); 
Srebrno priznanje: Rok Sekirnik, Bojana Volk, Danaja Kek, OŠ 8 talcev, 
Mateja Meden, Nina Sodja, OŠ Tabor. 
Tekmovanje v znanju angleškega jezika: 
Zlato priznanje: Rok Sekirnik, OŠ 8 talcev, Mateja Rupnik, OŠ Tabor; 
Srebrno priznanje: Jernej Erker, Sašo Veber, Žan Kavčič, OŠ 8 talcev, Nina 
Sodja, Špela Tomažinčič, OŠ Tabor. 
Tekmovanje v znanju zgodovine: 
Zlato priznanje: Rok Sekirnik, OŠ 8 talcev, Nežka Klavžar, Nina Sodja, 
Danaja Vegelj, OŠ Tabor; 
Srebrno priznanje: Matjaž Švajncer, Jurij Švajncer, Nejc Skubic, Blaž 
Bešvir, OŠ Tabor. 
Vegovo priznanje (matematika): 
Zlato priznanje: Nina Sodja, OŠ Tabor; 
Srebrno priznanje: Martin Logar, Monika Arhar, OŠ Rovte, Sašo Veber, 
Gašper Hribar, Marko Veber, Luka Cempre, Nejc Kobal, Nejc Škufca, Tina 
Šfiligoj, Rok Škrlj, Luka Nagode, Igor Džaič, OŠ 8 talcev, Andraž Oblak, 
Matej Musič, Kaja Lipovec, Anja Petek, OŠ Tabor. 
Štefanovo priznanje (fizika): 
Srebrno priznanje: Polona Logar, Martin Logar, OŠ Rovte, Tanja Lazar, 
Nina Sodja, OŠ Tabor. 
Preglovo priznanje (kemija); 
Zlato priznanje: Rok Sekirnik, Anže Zorman, OŠ 8 talcev; 
Srebrno priznanje: Polona Logar, Monika Arhar, Dejan Bogataj, Igor 
Mivšek, OŠ Rovte, Žan Kavčič, Nataša Vidmar, Tim Uršič, OŠ 8 talcev, Blaž 
Bešvir, Nina Sodja, OŠ Tabor, 
Tekmovanje "Kaj vem o sladkorni bolezni": 
Zlato priznanje: Nina Sodja, Mateja Meden, OŠ Tabor; 
Srebrno priznanje: Judita Osterman, OŠ Tabor. 
Razvedrilno matematika: 
Zlato priznanje: Nina Sodja, OŠ Tabor; 
Srebrno priznanje: Danaja Vegelj, OŠ Tabor. 
Vesela šola: 
Državno priznanje: Eva Gorenc, Jure Robek, Nejc Kobal, Domen Robek, 
OŠ 8 talcev, Nina Sodja, Rebeka Vegelj, OŠ Tabor. 
Raziskovalne naloge: 
Zlato priznanje: Polona Logar, Martin Logar, OŠ Rovte. 
Tekmovanja mladih tehnikov: 
Učenci in učenke tekmujejo v različnih kategorijah, osvojili so veliko število 
različnih priznanj. 1. mesta na regijskih tekmovanjih so dosegli: Simon 
Urbas (tudi 3. mesto na svetovnem prvenstvu modelarjev), Jadran 
Lukančič in Aljoša Rupnik (izdelki iz lesa), OŠ 8 talcev, Matjaž Košnik, OŠ 
Tabor; Rok Galjaševič, OŠ Tabor, pa je osvojil 2 mesto na državnem 
tekmovanju. 
Projekcija video filmov: 
1. mesto na regijskem tekmovanju so osvojili Gašper Ferjančič, Jernej 
Mnrkelj, Juro Mihove in Tilen Nagode, OŠ 8 talcev. 
Šport 
Na športnem področju je bilo veliko tokmovanj v različnih panogah. Kar 
lepemu številu mladih športnikov se je uspelo uvrstiti na državna 
tekmovanja in tam osvojiti tudi vidnejša mesta. Najboljši pa so bili: 
Lokostrelstvo: 
1. mesto - Jadran Lukančič in Jaka Mežnar, 2 mosto - Jaša Marinč In 3. 
mesto - Ožbej Istenič, vsi iz OŠ 8 talcev. 
Atletika: 
2 mesto v skoku v višino Darja Trpin, OŠ Tabor; 3 mesto v skoku v višino Luka Tršar, OŠ Tabor. 
Likovno področje 
OŠ Tabor je bila na prestižnem likovnem natečaju Otroci odraslim, ki ga 
vsako leto razpiše Petrol, izbrana kot ena izmed dosetih najboljših šol in 
bila nagrajena z bogato denarno nagrado Nagrado je prejel tudi učenec 
Boro Šiljak. Za sodelovanje na modnarodnih natečajih pa so bili nagrajoni 
še Ajda Matlčlč, Lovro Gantar, Vito Kavčič, Tanja Nagode in Matjaž 
Švajncer, vsi iz OŠ Tabor 
Na vseh treh šolah so vse leto potokalo tudi številno kulturno prireditve in 
proslave, vse tri šole so sodelovale na območnih In medobmočnlh 
srečanjih pevskih zborov in dramskih skupin, šole so se aktivno 
adojstvovnlo tudi no lokolnih in občinskih prireditvah Da bi le še tako lopo 
cvetel ta živopisan šopek nasmejanih obrazov z generacijskih slik 
letošnjih osmošolcev tudi vsa prihodnja leta, vsem nam v ponos! 

H l.criiigcr 

Generacija osmošolcev 2000/2001 OŠ Rovte. 

Generacija osmošolcev 2000/2001 OŠ Tabor s svojimi učitelj 
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Generacija osmošolcev 2000/2001 OŠ 8 talcev s svojimi učitelji. 
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T r i n a p r a v e v e n i : 
barvni tiskalnik 
barvni fotokopirni stroj 
barvni skener 
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Priporočena cena 87.500 SIT 

Z a v a s s a m o (do razprodaje zalog) 
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+ DARILO: nahrbtnik 
+ brezplačna dostava in montaža 

PROLOG,,, 
Tržaška 114, Logatec 
telefon: 754-11-06, 750-97-40 

Naj, naj osmošolca: 
Nina in Rok 

Tudi med najboljšimi se vedno najdejo takšni, ki še posebej izstopajo. 
Letos vam z veseljem predstavljamo dva izjemna mlada človeka, ki sta 
lahko v ponos obema šolama, kjer sta se šolala, in tudi celotni občini. 
Njuna razmišljanja bodo mogoče marsikateremu njunemu vrstniku 
nakazala pravo pot na občutljivem razpotju mladosti in dokazala 

starejšim, da tudi dandanes mladi niso od muh in bi se tudi sami lahko 
marsikdaj zgledovali po njih. 

UP"' 

Nina Sodja, učenka 8.c razreda OS 
Tabor, je preprosto, prijazno in 
delavno dekle, ki jo zanima 
praktično vse. Česar koli se loti in 
čemur se zaveže, je obsojeno na 
uspeh. Kar šest zlatih priznanj in štiri 
srebrna je letos osvojila na različnih 
področjih, končala osnovno šolo s 
samimi odličnimi ocenami v 
spričevalu vseh osem let, poleg tega 
pa našla še dovolj časa in 
sodelovala na vseh pomembnih 
kulturnih prireditvah v šoli, osem let pela v pevskih zborih, bila osem let 
zvesta bralni znački, sodelovala pri oblikovanju oddaj šolskega radia, bila 
članica odlične šolske ekipe v ritmični gimnastiki ... Človek kar ne more 
verjeti, da se v drobnem dekletu skriva toliko moči, ki jih je uspela pravilno 
razporediti za zares fenomenalne dosežke. 
Rok Sekirnik, učenec 8.d razreda 
OŠ 8 talcev, je najboljši osmošolec 
med fanti. Tudi on je bil odličnjak 
vseh osem let, tudi on izjemno 
uspešen na različnih tekmovanjih. 
Letos se lahko pohvali s tremi zlatimi 
priznanji in enim srebrnim. Poleg 
uspehov v šoli pa Rok blesti tudi na 
glasbenem področju. Na državnem 
tekmovanju Temsig je za svoje 
igranje na klarinet prejel 2 nagrado -
srebrno plaketo. 
Oba sta se vpisala in bila sprejeta na gimnazijo Bežigrad. Zagotovo sta bila 
med najuspešnejšimi kandidati, ki so bili sprejeti na to najbolj oblegano 
ljubljansko gimnazijo. Zdaj, ko zapuščata varno ognjišče domačega kraja, 
sta mi prijazno odgovorila na nekaj vprašanj. 
Kakšni občutki vaju prevevajo ob zaključku neke poti, ki jo predstavlja 
končana osnovna šolo? 
Nina: Zelo sem vesela, da sem uspešno končala osnovno šolo in da grem 
na srednjo. Najbolj bom pogrešala prijateljice, saj gremo na različne šole. 
Rok: V osnovni šoli sem se zelo dobro počutil. Pogrešal bom sošolce in tudi 
nekatere učitelje, s katerimi sem se zelo dobro razumel. Zavedam se, da 
tako lepo, kot je bilo do sedaj, ne bo več. 
Bi nam lahko zaupala svoj recept za tako dober uspeh v šoli? 
Nina: Najbolj važna je pravilna razporeditev časa za učenje. Če le moreš, je 
dobro delati sproti: narediti domačo nalogo, ponoviti snov tistega dne in se 
pripraviti tudi za naslednji dan. Za samo učenje je s takšnim načinom dela 
dovolj ena ura na dan. 
Rok: Jaz ne morem reči, da sem se veliko učil, povprečno od pol ure do ene 
ure na dan. Če je bila naslednji dan napovedana kontrolka, potem malo več. 
Moj recept pa je tudi ta, da bi se vsi, ki so dovolj sposobni, morali potruditi, da 
te talente tudi izkoristijo. Marsikdo jih namreč ne. 
Kaj pa priprave na tekmovanja: osvojila sta veliko priznanj? Katero se ti je 
zdelo najtežje; katero najlažje? 
Nina: Če hočeš na tekmovanjih kaj doseči, moraš veliko delati tudi sam. Jaz 
sem se za vsa tekmovanja pripravljala tudi doma. Najtežje se mi je zdelo 
letos tekmovanje v znanju kemije, najlažje pa iz logike. 
Rok: Veliko sem se naučil v šoli pri dodatnem pouku, treba pa je bilo delati 
tudi doma. Če česa nisem razumel, sem toliko časa študiral, dokler nisem 
znal. Tudi meni se je najtežja letos zdela kemija, najlažje pa je bilo 
tekmovanje iz zgodovine. 
Kaj menita o skupinskem preverjanju znanja, pri katerem sta oba bila 
izjemno uspešna? 
Nina: Zdi se mi dobro, da so ga obdržali. Tu se res primerja znanje učencev 
na vseh šolah enako. Letos se mi naloge niso zdele težke. Na preverjanje se 
nisem posebej pripravljala. En dan prej sem malce preletela snov in bilo je 
dovolj. 
Rok: Skupinsko preverjanje znanja se mi zdi potrebno. Ni res, da je tako 
stresno, kot so nam govorili. Prav je, da ga niso ukinili, saj je to boljši način 
razvrščanja, kot pa bi bili sprejemni izpiti. Naloge letos niso bile težke. V šoli 
smo reševali podobne teste, doma se nisem veliko pripravljal. 
Ali vama sploh ostane kaj časa: s čim se ukvarjata v prostem času? 
Nina: Že tri leta treniram ples v plesni šoli Urška. Letos sem se odločila za 
latinsko-ameriške plese. Zelo so mi všeč in trenirala jih bom tudi v 
prihodnosti. 
Rok: Največ časa posvečam glasbi. Igram klarinet v logaškem pihalnem 
orkestru in v skupini Jazzv Brothers. To najraje počnem in bo zagotovo moja 
dejavnost tudi v prihodnje. 
In za konec: kako bosta naša najuspešnejša osmošolca preživela 
počitnice? 
Nina: En teden bom preživela na pripravah v plesni šoli, tudi z družino bomo 
šli na morje. Ko pa bom doma, bom prebrala kakšno dobro knjigo, rolkala in 
se družila s prijateljicami. 
Rok: Z Jazzy Brothers bomo igrali na koncertih v različnih krajih vzdolž 
Jadranske obale, nekaj časa bom preživel na počitnicah z družino. Doma 
pa bom veliko igral klarinet in se družil s prijatelji. 

II. I.eeingcr 
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Zapisano v Logaških novicah 

v o s t a v i t i s e n a n o g e 

Ciril Krasove t, invalid 
Pogovarjala sva se 25. junija zvečer, ko so v Ljubljani nazdravljali 10-letnici naše države. Prijazno me je 
počakal ob cesti, da ne bi zgrešila poti k njegovi hiši. Klepetala sva v družbi magnolije, ki jo je prizadela 
pomladna pozeba in svetilke, ki jo je gospod Ciril izdelal sam. Ciril Krašovec že 26 let živi v Logatcu, na 

Kalcah. Invalid je, amputirali so mu obe nogi. Nesreča pred 34 leti mu je popolnoma spremenila življenje. 
Odpravljal se je na službeno pot v Beograd. Z vlakom. Bilo je megleno jutro, malce prepozen je bil in pot čez 

progo je bila usodna. 

Gospod Krašovec je pogumen človek, 
čeprav sam ne misli tako. Izjemno je 
gibčen. Videti bi ga morali, kako spretno 
vozi avtomobil, kako opravlja hišna dela -
vsa - od pomladnega lopatanja zemlje, do 
barvanja oken. Vsega se loti. najbolj pa je 
ponosen na hišo in vrt, ki ga sam ureja. 
Polno idej ima še v glavi, kako bi sebi in 
drugim invalidom olajšal življenje. Trmast 
je tudi in pravi, da naredi vse, česar se loti. 
In na ženo nikoli ne pozabi. Gospa Tončka 
je medicinska sestra, ki je znala stati ob 
strani in prebujati življenjsko energijo 
takrat, ko bi sam lahko obupal. 

Kaj je bilo pravzaprav težje, sprija
zniti se z nesrečo ali zbrati pogum 
za novo življenje? 
Invalidnost pravzaprav ni bila najhujša 
reč, ki me je doletela. Zdravljenje, rehabi
litacija, vse to je prineslo s seboj veliko 
težav. Pravo gorje so mi namreč pov
zročile proteze, ki so mi jih dali, čeprav 
sem mislil, da mi bodo olajšale življenje. 
Proteze so bile težke 21 kg. Povzročile so 
mi hude poškodbe - imel sem devet 
operacij, ledvice so mi odpovedale, 
želodec, žolč, imel sem bolezen slinovke. 
Potem mi je zdavnik rekel, kakor hočete, 
odločite se sami! In sem se odločil, za 
življenje brez protez. Zdaj vem. da sem 
izbral odlično! 
Zdravljenje v bolnišnicah je bilo dolgo
trajno, invalidsko so me upokojili. 
Živel sem v bloku, brez dvigala in to mi je 
še oteževalo življenje. Ko zdaj gledam 
nazaj. vem. da mi ji' invalidnost spreme 
nila življenje, ni mi ga pa prikrajšala. V 
začetku je bilo hudo. od takrat naprej, ko 
sva z ženo začela delati hišo, pa sem na 
invalidnost pozabil. Z začetkom gradnje 
sem pozabil vse. zame se je začelo novo 
življenje. 
Vaše življenje se je pred nesrečo 
obračalo v drugo smer. Vam je kdaj 
žal, ali ste v svojem drugem življe 
nju našli nadomestilo'!1 

Na tisto življenje prej sploh nočem misliti! 
Če bi namreč o tem razmišljal, bi samo 
tuhtal, zakaj nimam nog. Prejšnje življe
nje sem popolnoma pozabil. To me je re
šilo in to svetujem tudi vsem, ki se znajdejo 
v podobnem položaju. 
Ko vam je žena predlagala, da bi 
zidala hišo, sle imeli občutek, da 
bosle /mogli vi, ali da bo zmogla 
/ena, da to počne za vas? 
Sam sem bil ob ženinem predlogu tako 
šokiran, da mi sploh ni šlo v račun, kako 
bom jaz, invalid brez. nog, delal hišo. 
Premišljeval sem. da verjetno misli, da 
bodo zidarji vse naredili, jaz, pa bom na 
vozičku sedel, gledal in kontroliral. Po 
prvem šoku pa sem sklenil, da bom pri 
tem aktivno sodeloval. Takrat seveda se 
nisem vedel, kaj vse bom zmogel, a 
odločitev je bila trdna. 
Hišo imate povsem prilagojeno /a 
življenje na vozičku. 
Ja, vse imam, veliko kopalnico, tako da 
grem vanjo z vozičkom, široka vrata, pov
sod se lahko gibljem z vozičkom. Samo v 
klet ne morem. Grem pa po rokah! Spodaj 
imam delovni voziček, s katerim se gi 
bljem okoli hiše, na vrtu, v drvarnici, 
garaži. 
Žena mi je zašila posebne delovne hlače, 
take podložene, da ne ćutim preveč ostrine 
tal. ja, vsakega dela se lotim, ničesar se ne 

ustrašim. Pri hiši sem tako sam naredil vse. 
kar se je dalo: dovozno cesto, škarpe, 
tlakovce sem polagal, urejal gredice, na vrtu 
štiham, zlagam drva. okna barvam. Nič se mi 
ne zdi pretežko, zame ni ovire, čeprav 
nimam nog. Vselej pa dobro premislim, kako 
se bom česa lotil. 
Zdravi niti opazimo ne, kje vse 
invalidi naletijo na arhitektonske 
ovire. 
Redke hiše so prilagojene invalidom. Najve
čkrat sem šel na občinski urad po "riti" in za 
sabo vlekel voziček. Zdaj včasih kar pokličem 
uslužbenca, ki ga rabim, in ponavadi pride 
dol, ali pa mi kaj uredi tudi žena. 

>•**> 

Pohvaliti moram pošto v Gornjem Logatcu, 
ki je prilagojena za dostop invalidom. Samo 
postrežba v Logatcu in banka sta tudi bolj 
dostopni, odkar je narejena nova klančina. 
Dostop ima urejen tudi Kmetijska zadruga, 
kjer je tudi edino parkirno mesto za invalide. 
Dobro bi bilo. ce bi uredili še kakšnega, zelo 
primeren zanj bi bil prostor pri občinski 
stavbi. Sicer pa moram reči, da so ljudje zelo 
prijazni, ustrežljivi, Kamor koli pridem, 
povsod se najdejo ljudje, ki mi želijo 
pomagati. In ko rečem, da bom zmogel sam. 
so zelo začudeni. Marsikdo namreč še ni 
videl invalida, kot sem jaz. ki bi tako dobro 
obvladoval gibanje. 
Vozite tudi avto. Zadnjič sem obču 
dovala, kako spretno se presedele z 
voznikovega sede/a na invalidski 
voziček. 
Kad vozim avtomobil, še tank bi peljal. Avto 
je prilagojen, ker nunam nog. Kljub temu pa 
moram obvladati vrsto spretnosti. Avto v 
notranjosti m drugačen, moram pa pri 
nakupu paziti, da je razdalja med sedeži 
dovolj velika. Paziti moram, ko se presedam 
z. voznikovega sedeža na zadnje sedeže, pa se 
vseeno včasih prekucnem 
Dolgo ste že Invalid, zato verjetno 
tudi dobro poznale zakonodajo, ki 

ureja to področje. Stori 
država dovolj za vas? 
Kje pa! Po mojih izkušnjah 
smo zelo prikrajšani, sami 
moramo plačevati ortoped
ske pripomočke, vozičke ... 
Pa avto na primer! Kupimo 
ga lahko vsakih pet let in 
smo oproščeni carinskih 
dajatev. To sicer zdaj ni 
vprašljivo, saj so avtomobili 
bolj kvalitetni (prej smo 
lahko avto kupili vsake tri 
leta), ampak veste koliko 
papirjev sem moral zbrati 
po uradih -14 različnih pa
pirjev, to je zares preveč. 
Mislim, da bi lahko to 
povsem enostavno uredili. 
Kako naj invalidi pridejo do 
ustanov, da bi to urejali, če 
stavbe niso prilagojene za 
dostop z, vozički? To je zelo 
slabo, moram kar malo 

pokritizirati. Tisti, ki odločajo o tem. niso 
invalidi! 

Izžarevate veliko življenjskega 
optimizma, tudi samozavesti. Po
gumni se mi zdite, prav posebne 
vrste pogum je sprejeti novo živ
ljenje. 
Nisem pogumen. To je normalno za 
vsakega človeka, sicer bi propadel. Tako 
propada na stotine invalidov, ki si ne 
znajo pomagati. Jaz sem vedno delal tako, 
da bi sam čim več zmogel. Poznam pa tudi 
kolege invalide, ki so se zaprli pred svetom 
in samo tarnajo. To m v redu nekateri se 
preveč smilijo sebi in pričakujejo preveč 
pomoči. To |e njihova osnovna napaka, 
ker se pustijo preveč crkljati. In to jih 
uničuje. Meni se to ne zdi v redu! Svojo 
moč vidim predvsem v prepričevanju in 
spodbujanju ljudi, ki imajo podobne 
težave. Mnogim sem pomagal, da so se 
odprli, sprejeli svojo invalidnost in šli med 
zdrave ljudi. Sam sem zelo samostojen, 
želim, da ustanem gibčen, dobre volje in 
optimističen. Marsikdo med invalidi mi |e 
zalo kar malo nevoščljiv. Moti me tudi to, 
da se med sebi enakimi preveč 
pogovarjamo o težavah, o bolečinah. Kdo 
lih pa nima! Veste, ja/. raje pogledam čez 
plot, k zdravim. 

Mnogo nesrečnih in žalostnih 
/godb invalidov poznale. Vsak dan 
se /al dogajajo nove. Kaj bi svelo 
vali tistim, ki si življenja z imali 
dnostjo ne znajo predstavljati? 
Sam najprej nisem mogel dojeti, ka] M1 ml 
je zgodilo. Potem sem začel delati zase, 
sani živeti naprej, čeprav kot invalid. Kar 
nekaj let je bilo zelo težko. Bil sem strasten 
planinec... Vidite, kljub teinu, da nimam 
nog, sem bil z vozičkom na Voglu, pod 
Triglavsko steno, v Tamarju na Veliki 
planini Malo mi je pomagala tudi /ena, 
morila sem zato ludi uspel. Zdaj hodiva 
tudi na izlete, v toplice greva, to je zdaj i as, 
ko zares uživava življenje. Mene je resila 
gradnja hiše. Poglejte, koliko poti je bilo 
treba narediti, koliko tlakovati, ravnali, 
odkopavati... in človek zmore, če hoče. 
Zato pravim, postavite se na noge. čeprav 
jih nimate. Nekaj morate storiti zase, če 
ne, se boste samo smislili sami sebi in 
preklinjali usodo. 

Branka Novak 

Foto i i/ 

Letnik 1970 
Potem, ko je leta 1956 izšla četrta številka LN, je nastopilo obdobje 
dolgega premora. Iz različnih razlogov Logaške novice niso izhajale 
polnih 15 let. In to kljub posameznim družbenim spremembam ter 
razvoju kraja in gospodarstva, kar je naravnost klicalo po ustreznem 
načinu informiranja občanov. Logaške novice so ponovno izšle julija 
1970, z oznako leto 1 št. 1. 
Od takrat dalje je časopis tudi oštevilčen; čeprav je, pod istim imenom, izhajal že v letih 
1954-56. Namen Logaških novieje bil tudi leta 1970 predvsem informiranje zaposlenih 
v KLI Logatec o gospodarjenju podjetja, zakonskih spremembah, kadrovskih gibanjih v 
podjetju. Objavljali pa so tudi mesečni program kina Logatec, obveščali o aktivnostih 
gasilcev pri zagotavljanju požarne varnosti, seznanjali bralec z aktivnostmi civilne 
zaščite ter o obiskih politikov v podjetju KLI in Občini Logatec. Vodilni delavci podjetja 
KLI so povzemali izkušnje iz tujine in jih prenašali v domače loge. 
V št. 2, 20. 8.1970 so objavili: 
"V četrtek, 25. junija 1970, se je v prostorih občinske skupščine sestala lokacijska 
komisija za gradnjo tovarne valovite lepenke v Logatcu. Komisija si je ogledala 
razširjeni urbanistični načrt in idejne načrte za novo tovarno. Predstavniki 
zainteresiranih delovnih organizacij in ustanov iz Logatca in Ljubljane so ugotovili, kaj 
vse je še potrebno, da se bo lahko pričelo z gradnjo." V nadaljevanju članka so razložili 
finančno konstrukcijo, kapacitete nove tovarne, število delovnih mest. ki se pri tem 
odpirajo, pozivali pa so tudi delavce, ki se na delo vozijo v druge kraje, naj svojo 
pripravljenost za zaposlitev v novi tovarni prijavijo na zavodu za zaposlovanje. 

Joži' Selšck 

Želijo si prostora za igro 
Bralka Nada Purič nas je v pismu opozorila na pomanjkanje igrišč v Logatcu. 
Takole piše: "K pisanju so me spodbudili pogovori z mnogimi starši: opozorila bi 
namreč rada na pomanjkanje igrišč. Logatec spada med občine z največjim 
prirastkom, za katerega pa, žal, nimamo posluha. Pred dnevi je Miklavžev vrtec 
praznoval 10. obletnico obstoja in v ta namen priredil otroško rajanje. Veliko 
otrok je bilo, veselih in razigranih, njihovi starši pa so bili zadovoljni. Sicer so 
otroci prepuščeni cesti in iznajdljivosti staršev: pa si želimo le nekaj gugalnikov, 
peskovnikov, klopic, primerno varovanih in urejenih. Je to res tako veliko? 
V Logatcu ni kraja, kjer bi se otroci lahko nemoteno igrali. Včasih je dostopno igrišče ob 
vrtcu ali pa otroke peljemo pred Narodni dom. V blokovskih naseljih je veliko otrok, pa 
nikjer varnega prostora za igro. Izgovor: igrišča se prehitro uničijo. Pa do tega ne bi 
prihajalo, če bi bila ograjena s primerno visoko ograjo. Baje se na tem področju nekaj 
dela /c nekaj lel Koliko In pa ho še preteklo, da bodo vidni rezultati? Medtem Otroci 
rastejo: prepuščeni ulici, kjer se srečajo z drogo, ki je. kot vemo, v Logatcu ne manjka. 
Morda bo to pismo le prebudilo odgovorne. Kaj menijo o tem gospod župan, upravniki 
blokov, morda ludi DPOM? Z željo po igri vas pozdravljajo starši in otroci!" 

•i 

Na DPMO so pred kratkim izvedli anketo, 
ki odgovarja na vprašanja bralke. 
Pomanjkanje prostora /a igro je težava, ki se je zavedajo tudi na Društvu 
prijateljev otrok in mladine, zato so u č e n c e od s. do 8. razreda in njihove 
s t a r š e povprašali o željah in potrebah po o t r o š k i h Igriščih. Ugotovitve so 
Zanimive in lahko hi predstavljale prvo podlago /a odgovorne, ko bodo 
razmišljali o načr tovanju o t r o š k i h igrišč. 
I čenči namenjajo igri zunaj povprečno s ure na dan: največ |ih igra košarko ali 
nogomet na igriščih pred Narodnim domom, na šolskem ali Župnijskem, drugi se 
sprehajalo ali rolajo po Logatcu, ostali posedajo ali se Igrajo pred blokom ali hišo. 
Najbolj jih moti neurejenost igrisc, vsiljivci (starejše osebe z avti, drogeraši). premajhna 
Igrišča m i ne »osvetljenost. Predlogov za dobro igrišče so imeli otroci ogromno; skoraj 
vsi so omenjali bazen, prostor za rolanje in skatanje, klopce, kose za smeti, park. dovoli 
prostora za različne športe, gugaluice. tobogane. 
Večina slarsev meni, da za osnov nosnice v prostem času ni dovoli aktivnosti, kot dobro 
organizirane pa so Izpostavili krožke v okviru sole. košarko, nogomet, gimnastiko, 
atletiko, smučarske teke. delavnice v okviru DPOM ter glasbeno šolo. Dobra polovica 
staršev meni, da v Logatcu m primernega igrišča za Otroke, četrtini je všeč igrišče ob 
vrtcu, ostalim pa šolsko Cc bi imeli možnost, bi starši najraje postavili igrišče v okolici 
doma, nekateri pa se večjega ob Sekirici ali pa bi razširili šolskega. Starši si želijo, da bi 
bili načrtov aLi igrisc se posebej pozorni na dostopnost m bližino igrišč v vseh naseljih, 
na potrebe otrok različnih starosti, varnost, čim večjo možnost razgibavanja ter 
vzdrževanje in čistočo 

/<i DPOM pripravila StaSa Mesec, 



6. julij 01 kulturo lopašL novice 9 

B o g a s t v o l e s a 
Kresna nedelja v Hotedršici, osma po vrsti, je 24. junija v 
Hotedršico privabila veliko število obiskovalcev. Lepo 
vreme, odlično organizirana prireditev in skrbno izbran 
program so razveselili obiskovalce. 

V Hotedršici je bilo zabavno, poučno in veselo, (foto: F. Bogataj) 
Ob 10. uri je slovesno sveto mašo ob domačem župniku Marjanu 
Zupancu daroval hotenjski rojak Ivan Rupnik. Slovesnost so spremljali 
tudi možje in žene v gorenjskih in tipično notranjskih narodnih nošah. 
Nato se je precej obiskovalcev podalo na voden ogled turističnih 
zanimivosti vasi. ki je sedaj že stalnica v kulturni ponudbi Hotedršice. 
Popoldan je Kulturno turistično društvo Hotedršica organiziralo 
program, v katerem so se najprej spomnili 10. obletnice samostojne 
Slovenije in jo dostojno osmislili. Poleg članov dramske sekcije društva 
so se predstavili še Moški pevski zbor Hotedršica. v goste pa so povabili 
Folklorno skupino Zreče, ki je prikazala plese nekaterih slovenskih 
pokrajin. Zelo poučen in zabaven del prireditve pa se je odvijal pri 
Lovski koči. v kateri smo si lahko ob domiselno pripravljeni razstavi 
ogledali miniaturne in uporabne izdelkov iz lesa. Les - naše bogastvo je 
bila namreč rdeča nit letošnjih predstavitev: obiskovalcem so prikazali 
star način podiranja dreves, napravljanja drv in ročni način tesanja 
trama. Med prisotnimi je poseben mik vzbudil prikaz mizarjenja na 
ročni način, prikaz, izdelave lesenega orodja, pletenje košar in izdelava 
skodelj. 
Za zabavo pa se je v žaganju drv z. žago lokarico. "pajsanju" hloda, 
pobiranju jajc in stepanju jajčnih beljakov pomerilo šest ekip. 
Najspretncjši sta bili ekipi iz Hotenjskih Žibrš in Rovt. Zabava se je ob 
zvokih ansambla Savinjski muzikanti zavlekla pozno v noč. 
KIT) Hotedršica se je tako tudi s pomočjo vseh krajanov uspešno 
vsidralo med ponudnike takih in podobnih prireditev v občini. 
Izkupiček namenjajo izboljšanju ponudbe; letošnjega so namenili 
nakupu novega ozvočenja. Vabijo vas v Hotedršico. da z njimi 
podoživite lepote najzahodnejše notranjske vasi. 

Stanislav ,\'(if>(>tlc 

Srečanje 
upokojenskih 
zborov 
Že peto leto zapored pripravlja 
Mešani pevski zbor invali
dov in upokojencev iz Lo
gatca srečanje upokojenskih in 
invalidskih zborov. Letos so 9-
junija povabili v goste pevke že 
upokojenega zbora Zarja iz 
Postojne in še invalidskega 
zbora Gregor Cotič iz Dorn-
berka. 

Upokojenski zbori gojijo pred
vsem ljudske in ponarodele pe
smi. Pevce druži družabnost in 
veselje do petja, saj si s pesmijo 
lepšajo jesen svojega življenja, 
razveseljujejo poslušalce na kon
certih in drugih prireditvah, 
zlasti po domovih za ostarele. Da 
jih pesem ohranja zdrave in 
vesele, priča tudi njihova starost
na podoba: nekatere pevke teh 
zborov štejejo že visoka osemde
seta leta. Mnogi pevci so že prejeli 
Gallusova priznanja za dolgolet
no zvestobo pevstvu. 
Zbori so na letošnjem srečanju 
zapeli po šest pesmi. Logaški zbor 
je nastopil pod vodstvom Karoli-
ne Medvešček nekoliko okrepljen 
v mešani sestavi, še vedno pa 
nekoliko šibak z moškimi glaso
vi. Njihovo petje pa je kljub temu 
izzvenelo dopadljivo in primerlji
vo s pevskimi nastopi drugih 
dveh zborov. Vsi trije zbori pa so 
se ob koncu združili v skupni 
pesmi Fantje po polj' gredo; pri 
skupni pesmi se je pevcem 
pridružilo še poslušalstvo v dvo
rani. 

Tovrstna pevska druženja so lep 
družaben dogodek, ki lahko 
popestri naš vsakdan, da nam 
ostaja življenje v lepem spominu. 

A.Č. 

Mažoretke ne počivajo 

Na zaključni prireditvi Mažoretne skupine DIVHI Logatec je sredi junija nastopilo 40 
mlajših mažoretk. ki so navdušile obiskovalce. Junija so mažoretne skupine nastopile 
še na Mednarodnem srečanju godb v Trebnjem ler na Argonavtskih dnevih na Vrhniki. 
Sredi meseca avgusta pa se odpravljajo na 10 dnevne priprave v Poreč, kjer bodo vadile 
za nastop na evropskem tekmovanju, ki ho konec leta na Vrhniki. /F.B./ 

P r i v o d n j a k u ž e o s e m n a j s t i č 
K 18. Večeru pri vodnjaku, ki ga pridno leto za letom prireja Mešani pevski zbor Pevskega 

društva Logatec, je prispela kar lepa m n o ž i c a poslušalcev. Že uvodno Lipo je orosilo o b l a č n o 
obnebje predkresne noči. Potlej je uspelo napovedovalcu Milanu Trobiču, ki je nasploh tudi 

zvesl svetovalec prirediteljem, samo še usmeriti pričujoče , da so se pred ploho zatekli v 
Narodni dom. 

D a l e č v e č k o t l e v a š k a 

i g r a p o d m i l i m n e b o m 
Res, da letos praznujejo Vrhovci 2 5-letnico svojega Športno kulturnega društva Vrh, kot je 
tudi res, da so bili temu jubileju v iztekajoči se sezoni že posvetili celovečerno predstavo 
Evstahija iz Šiške, pa tudi posebno slovesnost so namenili svoji srebrni obletnici. Končno 

so okronali letošnje slavje z uprizoritvijo Desetega brata, Petančičeve dramatizacije 
znamenitega Jurčičevega istoimenskega romana. Režiser Franc Jereb se je z množico 

igralcev in nič manjšo množico drugih sodelavcev odločil zaigrati igro na prostem - pod 
milim nebom, v posebej pripravljenem okolju za šolsko stavbo. Večer prve junijske sobote 
je bil namenjen premieri, ki je razvnela duše in srca blizu tisočglavi množici gledalcev. 

Režiser Franc Jereb je s silno razvejano gledališko skupino pripravil kar spektakularno predstavo vselej 
vabljivega Desetega brata, (foto: F. Bogataj) 

Bogat večer pesmi, glasbe in narodopisne staro i i tnost i , predvsem v znamenju 
šavrinskih pup in ragaconov. 

Prostrana in veličastna inscenacija 
je s svojo smotrno zasnovo omogo
čila tekočo igro in razgibano 
mizansceno na sedmerih simulta
nih prizoriščih. Vse je delovalo 
gledališko prepričljivo: igra, kostu
mi, maska, svetloba, imenitno 
izvedeno ozvočenje posamičnih in 
množičnih prizorov - in režija vsega 
tega. Bilo bi težko prezreti 
funkcionalno vključevanje kočije ali 
pa pravega paradnega nastopa 
Krjavljeve koze. Režiser je vsebinsko 
in formalno jasno razčlenil prav vse 
prizore: na gradu Slemenice, v 
grajskem parku, na gozdnem 
križpotju ob bogkovem znamenju, 
na vaški cesti, pred Krjavljevo kočo, 
na Polesku ali v gostilni Pri 
Obrščaku. Resnično, režiser je bil 
pozoren do vseh nadrobnosti, ki so 
pomagale zavozlavati in razvozla 
vati napetost zgodbe do srečnega 
konca s petjem in plesom. Obsežen 

Na odru je potem spregovorila 
iskriva duša šavrinskih "deželanov" 
nagneteno pripoved 0 življenju, 
navadah, o jeziku, delu in vse živ
ljenje spremljajoči ljudski pesmi. Ta 
se je med pripovedjo oglašala zdaj 
sama zase. zdaj ob spremljavi bajsa, 
rimonikce ali sploh doma izdelanih 
ljudskih instrumentov. V vsaki na
drobnosti |e bilo čutiti vedro me 
diteransko radoživost, toliko bolj ob 
značilnem starem plesu šetepaši (v 
sedemosminskem laktu). Ja. Istra, 
lepa in skrivnostna. 
Potlej se je zvrstilo še več ljudskih 
zanimivosti. Tako je Mojca Berec iz. 
Selc na Gorenjskem predstavila ene 
ga od raznolikih vrst (tipov) gorenj 
ske narodne noše. Te tudi sama 
izdeluje, v vseh različnostih, ki se 
kažejo predvsem v nadrobnostih. -
Vsebinsko blizu narodni nosi je tudi 
vse bolj starožitni kozolec. 
"Tehnologija" sušenja in shranje
vanja krme in pridelkov je šla svo|o 
pot. Zato novih kozolcev tako rekoč 
ni in jih tudi ne bo. Si pa toliko bolj 
prizadeva Ljubljančan Franc Poga 
čar z miniaturnimi izdelavami kozol
cev ohraniti upodobitve, ki se sicer v 
naravi že opazno odmirajo. - ž 

igralski zbor je bil igralsko naravnost 
zasvojen z odrskimi dejanji in nehanji. 
Ge bi govorili o prepričevalnosti. potem 
velja zavidljive pozornosti kreacija 
Marjana Trevna v naslovni vlogi 
desetega brata oziroma skrivnostnega 
Martinka Spaka. pa Matevža Trevna z 
upodobitvijo Krjavlja in Acija Trevna v 
vlogi zapitega strica Dolefa. Igralsko 
imenitna Barbara Oblak pa je ustvarila 
nekoliko "preodraslo" Manico, Rafael 
Krvina pa se je moral naravnost 
namučiti, da nas je s svojo sicer 
naravno gracioznostjo popeljal v svet 
zla; ko bi, tako se zdi, zamenjal vlogo s 
Frankom Čelikom, ki se je na moč 
trudil z Lovrom Kvasom, bi bila oba 
tipsko mnogo bolj prepričljiva. Hočem 
reči. da bi utegnilo biti obema 
igralcema in predstavi vse še v boljši 
prid. Dobro so izigrali svoje like tudi 
Matija Trček kot Piškav. Roman 
Kogovšek kot Matevžek. Janez 
Kogovšek kot zdravnik Vencelj. Tadeja 

Oblak kot Marička, Jure Treven kot 
slemeniški gospod pa Milena Kune 
kot gospa slemeniška. 
Predstava je sama po sebi terjala 
izredno energijo in pripravljenost 
pravvseh: od režiserja prek igralcev, 
pevcev, tehnične skupine in vse do 
tistih, ki so skrbeli za prometni in 
dostopni red. 
Resnično: z Desetim bratom se je 
razživel cel Vrh Sv. Treh Kraljev in 
še dajna okolica. Odmev premiere 
pa je bil tolik, da je prva repriza 16. 
junija pritegnila še več gledalcev kot 
premiera. Bo pa zagotovo obilen 
obisk tudi še na predvidenih 
ponovitvah zgodaj v septembru. In 
prav bo tako. Naj le veje v nas in v 
Vrhovcih žlahtni duh Desetega 
brata, ki nas svari pred vselej prete
čim zlom v spopadu z osrečujočo 
dobroto in pravičnostjo. 

Marcel Štefančič 

dediščino nekdanje starosvetnosti 
se ubada tudi Frančiška Zalaznik z 
Vrhnike, ki ohranja peko mede
nih kruhkov. - Brez vaškega godca 
tudi to pot ni šlo: letos je gostoval 
Toni Slovša z Vrzdenca. 
Kot imeniten pripovednik se je 
predstavil Ludvik Zelene iz llote
dršice. Svoj rodovnik je stresal iz 
sebe tako tekoče in slikovito, da je 
avditorij kar onemel, želeč pri 
slu 1111 it i še najmanjši nadrobnosti. 
Večer je sklenil mešani zbor 
prireditelja pod vodstvom Lovra 
Groma še s pesmima Dober večer, 
Bog daj in Pevec. 
Bil je večer lepih in spoznavnih 
doživetij, večer prešernega duha 
in tudi večer za srečanje z 
dobrotami pridnih čevčanskih 
gospodinj. K letu se spet srečamo 
ob vodnjaku, seveda. 

Marcel Šlcfančič 

\ 
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Glas saksofonov 
oživil kamnite 
zidove Lanišča 
Ostanki trdnjove na lanišču so bili 30. junija 
po dolgem času zopet priča kulturnemu 
dogodku. Tokrat se nam je v tem prijetnem 
ambientu predstavil uveljavljen pariški 
kvartet saksofonov Carre-Mele s solistoma 
Levom Pupisom in Luko Loštrekom. V 
zavetju kamnitih zidov sta razpoloženje, 
sicer maloštevilnemu občinstvu, z Bacho
vim preludijem in menuetom zastavilo 
učenca Glasbene šole Logatec, Aljaž Žižek in 
Davor Loštrek. Ob spremljavi kvarteta 
Carre-Meje sta nato pobudo prevzela solista 
Lev Pupis in Luka Loštiek ter s svojim 
mojstrskim obvladovanjem inštrumenta in 
čutno interpretacijo v hipu navdušila 
občinstvo. 
Pravi balzam za srce, dušo in oči pa so ob 
koncu ponudili člani kvarteta, ki svoje 
mojstrstvo pilijo v zibelki saksofona -
pariškem nacionalnem konzervatoriju za 
glasbo (CNSM). Z iziedno tehniko, zelo 
borvito in dinamično interpratacijo ter 
zanimivo kombinacijo klasične in moderne 
glasbe so pričarali prav posebno vzdušje ter 
za trenutek vdahnili življenje celo kamnitim 
zidovom utrdbe. /Mi./ 
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J o ž k o P e t k o v š e k z a k l j u č i l 

k a r i e r o 
Ni nas bilo malo, ki smo bili pred kratkim presenečeni nad informacijo, da je nekdanji 
vrhunski smučarski tekač, sedaj pa vse boljši tekač na srednje proge, Logatčan Jožko 
Petkovšek, dokončno zaključil svojo športno pot. Umika se pravzaprav na vrhuncu 

kariere, saj je letos potrdil svoj primat v slovenskem teku na srednje razdalje. Sam pravi, 
da se umika v pravem trenutku. In kje so razlogi za tako odločitev? 

delom le blokira. Takšne so 
moje izkušnje." In kakšni so 
Petkovškovi načrti za priho
dnost? "Moj način življenja je 
šport, zato se bom še vedno 
ukvarjal z njim, ampak, prvič, le 
rekreativno. Večina mladih 
hodi le po lokalih in niso aktivni 
športniki, moj način življenja 
pa je drugačen. V bližnji 
prihodnosti je cilj tudi diploma, 
ki jo že pripravljam." Jožko 
pravi, da je vsak trenutek svoje 
športne poti, kljub naporom, 
izjemno užival. Pravzaprav mu 
je bil vsak trening lep, pred 
vsako tekmo je bil strašno 
motiviran, tek mu je bil 

meditacija. Žal pa mu je, da se v 
tako lepe stvari mešata politika in 
nedovoljena sredstva. Posebej 
problematična naj bi bila ravno 
slednja, po Petkovškovih besedah 
pa je doping že tako močno 
vkoreninjen v športu, da ga bo 
izredno težko očistiti. 
Za Jožka Petkovška pa smo lahko 
prepričani, da bo v nadaljevanju 
življenja vsaj tako uspešen, kot je 
bil v športu. 

"Odločitev je padla, ko sem 
izvedel, da se je letos norma za 
nastop na Univerziadi v teku na 
1500 metrov spustila kar za pet 
sekund. Te norme enostavno letos 
ne bi mogel doseči, tako da mi je 
pričelo zmanjkovati motiva." A 
kot pravi sam, to ni edini razlog. 
Moti ga tudi, da za seboj nima še 
kako pomembne podpore ljudi, 
denarja in drugih stvari, ki bi mu 
pomagale do še boljših rezultatov, 
brez tega pa enostavno ne gre. 

Takšna odločitev pa ni bila lahka, saj 
se Jožko zaveda, koliko truda in 
odrekanja je bilo potrebno za vse, kar 
je dosegel. "Moje življenje med 
kariero je bilo eno samo odrekanje in 
samodisciplina ter večno metanje 
polen pod noge. Bil sem smučarski 
tekač, najboljši v Sloveniji, hoteli so, 
da se ukvarjam samo s tem, da samo 
treniram, ampak v zameno nisem 
dobil nič, zato sem se umaknil. Dobil 
sem občutek, da se vedno najde 
človek, ki igra "frajerja", a te s svojim 

Jamarji 
nadaljujejo z 
delom 
Kot smo že pisali, so logaški 
jamarji sila uspešni pri odkri
vanju in raziskovanju sloven
skega krasa. V preteklih tednih so 
raziskovali tudi v logaški občini. 
Tako so se spustili v dve 
neraziskani jami na Hrušici. 
Prišli so do globine 55 metrov, 
kjer pa niso našli novih rovov. 
Uspešne so bile tudi akcije v 
Vranji jami, posebej pohvalno pa 
je to, da je spust v Logaško jamo 
postal zanimiv tudi za tujce. 
Preko interneta so se logaškim 
jamarjem s pohvalami na račun 
spusta oglasili španski razis
kovalci krasa in jih zaprosili za 
internetno povezavo z domačo 
stranjo jamarja Mirana Nago-
deta, ki te strani tudi ureja. 
Logatčani so še naprej uspešni 
tudi pri raziskovanju velikega 
sistema dveh ledenih jam v 
Trnovskem gozdu (jama Para-
dana), tako da so odkrili še en 
rov, ki vodi do globine 290 
metrov. 

9 . b a l i n a r s k i 

t u r n i r p o d s t r e h o 
Člani balinarskega društva so 24. 6. pripravili že deveti 
nočni turnir in se s tem, tako kot vsako leto, spomnili na 
dogodke pred desetimi leti, ko je Slovenija stopila na pot 
samostojnosti. Ideja za trunir se je rodila ravno v noči iz 24. 
na 25. junij pred destimi leti, ko je nekaj navdušencev, tako 
kot skoraj vsak večer, »bližalo« na Balinčku. Partija se je 
zavlekla dolgo v noč in tudi informacija o tem, da jeJI.A že 
zapustila vojašnice, jih ni odvrnila od balinanja. 

ŠPORTNI 
JULIJ 
8.7, Pohod: Julijo - Ograde 

PO Logatec 

1 S. 7. Vaški nogometni turnir 

na igrišču na Vehnršah 

info.: 01 /50 1186 (Vojko Panič) 

Taborniki v 
Trebuši 
Taborniki logaškega Rodu Srnjak 
so se, tako kot vsako leto, tudi 
letos odločili pripraviti letno 
taborjenje. Glede na slabe 
izkušnje s poplavami v zadnjih 
letih se tokrat umikajo v hribe. 
Od 4. do 14. julija preživljajo 
najlepše dneve taborniškega 
življenja v Gornji Trebuši, kjer 
ima vsak dan drugačno vsebino. 
60 taborečih je tako že živelo po 
indijansko, prav tako so srečno 
preživeli umazan dan. do konca 
taborjenja pa jih čaka še dnevno 
preživetje v naravi ter dan s 
kraljevsko večerjo. 

Z a k o n e c d v e z m a g i 
Zaključek nogometne sezone so logaški nogometaši 17. 
junija obeležili z dvema zmagama. V Komendi so se mlajši 
dečki pomerili z ekipo Kodco Komenda in prepričljivo 
zmagali (9:0), igralci kadetske ekipe pa so na domačem 
igrišču z 2:0 premagali ekipo Livarja iz Ivančne Gorice. 

Bolinarji so vztrajali skoraj celo noč. 
Tako so letos že devetič (en turnir je odpadel zaradi dežja) spravili pod 
streho tradicionalni turnir. Najuspešnejši so bili prav Logatčani, med 9. 
ekipami (še iz Postojne, Cerknice in Vrha Sv. Treh Kraljev) pa se je 
odlično odrezala tudi edina ženska ekipa, članice logaškega društva 
invalidov so bile namreč četrte. Pri Balinčku prav gotovo nikomur ni 
bilo dolgčas, še manj verjetnosti je bilo, da bi kdo ostal lačen, člani 
društva so namreč ob pomoči sponzorjev brezplačno razdelili kar sto 
porcij pasulja, ki ga je pripravil "mojster" Nedeljko Mrvoš. Sicer logaški 
balinarji tekmujejo tudi v Notranjski ligi, a kot pravijo, so rahlo 
razočarani. Po prvem delu lige, na sporedu je bilo sedem kol, so s štirimi 
porazi in tremi zmagami na sredini lestvice, kar je manj, kot so 
pričakovali. 

Ob zaključku sezone je nogometni klub organiziral zabavno nedeljsko 
popoldne pod Sekirico, popestreno z nogometnimi tekmami med starši 
igralcev In člani Upravnega odbora kluba ter med mamicami igralcev 
in mlajšimi dečki. Rezultati obeh tekem so bili postranska stvar; cilj -
prijetno druženje pa je bil dosežen. V pogovorih s starši, igralci, 
prijatelji kluba in sponzorji, ki |ih ni pregnalo niti slabo vreme, |e 
podžupan Marcel Stefančič klubu zaželel še veliko uspeha. 

JoteSelšek 

Logatčani tretji 
Kot smo v Novicah že poročali, imamo v Logatcu tudi sila uspešno ekipo v sedeči odbojki. Večina članov te ekipe je sicer aktivnih igralcev klasične 
odbojke, za popestritev mrtve sezone pa so si izbrali omenjeno športno zvrst, ki jo sicer večinoma igrajo invalidi. Zaključni turnir llgaškega tekmovanja 
je bil v začetku junija prav v Logatcu, naša ekipa (Cotič, A. Smuč, Bačar. Zupančič, (iovednik, T. SrnUC, Brajer, Martinčič, Maru), v kateri sta tudi dve 
dekleti, pa je na koncu zasedla odlično tretje mesto. Najuspešnejši so bili igralci Ljubljane, drugo mesto pa so osvojili odbojkarji iz. Nove Gorice. 

Rezultatsko sicer uspešno sezono so v taboru logaških 
"pingpongašev" zaključili precej zaskrbljeni. Do sedaj 
glavni sponzor kluba, KLI Logatec, se je po besedah 
predstavnika kluba Janeza Bončine, zaradi lastnih 

finančnih težav po dolgih letih sodelovanja odločil, da ne 
bo več sponzoriral namizno teniškega kluba. 

Rezultati igralcev so kljub vsemu 
dobri, saj so člani tekmovanje v 
drugi državni ligi zaključili na 
tretjem mestu, poleg tega pa so 
zabeležili še nekaj lepih uspehov. 
Tadej Kogoj je na enem izmed 
turnirjev TOP osvojil odlično 6. 
mesto, kar ga še vedno uvršča med 
boljše slovenske igralce. Podobno 
je bil uspešen tudi Darko Malic s 6. 
mestom na Odprtem prvenstvu 
Slovenije, skupaj z Luko Bavde-
kom pa sta med dvojicami osvojila 
izjemno 5. mesto. V letošnji sezoni 
so se odlično odrezala tudi 
dekleta, saj se je Nina Špruk pri 
mlajših kadetinjah na turnirju 
TOP prebila do drugega mesta. 
Kljub lepim rezultatom pa Janez 
Bončina ni zadovoljen z odnosom 
nekaterih igralcev do športnega 
življenja. Na ta način naj bi si 
člani, po njegovih besedah, tudi 
zapravili napredovanje med 
slovensko namiznotenisko elito. 
Tehnični vodja ob nastalih 
finančnih težavah posebej pou 
darja tudi domnevno sporne 
kriterije za razdeljevanje denarja. 

ki jih je pripravila Občina. "Ta 
pravilnik ni dober, ker omogoča 
manipulacije. Mi smo za lansko 
člansko drugo mesto v drugem 
razredu slovenskega namiznega 
tenisa dobili le 120 točk, košar
karji pa so pobrali preveč denarja, 
saj tekmujejo v tretjem košar
karskem razredu." Finančni 
problem je še toliko večji, saj so 
poleg domnevnega oškodovanja 
ostali še brez glavnega sponzorja. 
"KLI ima svoje težave, zato 
denarja od tam ne bo več. Nam pa 
ne preostane nič drugega, kot da 
nekako poizkusimo "zaflikati" tudi 
naslednjo sezono," še dodaja 
Bončina, 
Naj ob tem še omenimo, da med 
slovensko žensko namiznoteni
sko elito še naprej uspešno na 
stopa Logatčanka Špela Pečkaj, 
letos je branila barve Merkurja iz 
Kranja, škoda pa je. da jim v 
logaškem klubu igralke takega 
kova ni uspelo zvabiti nazaj v 
svoje vrste, kjer je pred leti že 
blestela. 

r 
V P l a n i n i j e r o h n e l o 
24. junija je bila v Planini pri Postojni gorska avtomo 
hilistična dirka za državno prvenstvo. Pred 6 tisoč gledalci 
je najhitrejši čas dosegel Martin Črtalič (prototip Lucchini), 
ker pa je tekmoval izven konkurence, je bil absolutno 
najhitrejši Slavko Deklcva (BMW). 

Sicer je bilo najbolj zanimivo v pokalu Seiceuto, kjer |c na koncu 
premieriio slav il Matja/. Zupančič V ostalih div izuah velja enih še 
prepričljivo zmago Mihe Rihtarja pred Siistrom iu Meineiicieeiii v 
diviziji \ Darko Peljhan pa |e ugnal TomaŽa Jenu a, a po 
pričakovanju zaostal za Dcklcvo v diviziji 4. Med vedno atraktivnimi 
vozniki VugOV |e bil tokrat prepričljivo uajliiiiv|si Bojan Polunc 
(divizija 11 Kljub mnogim zapletom pred dirko se avtomobilizem po 
nekaj sušnih letih vendarle uspešno vrača prav pred vrata logaške 
občine, saj bo na "kačjih ridah" avgusta se ena dirka 

Športno stran pripravlja in ureja Matevž Podjcd. 
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REPUBLIKA SLOVENIJA 
UPRAVNA ENOTA LOGATEC 

Tržaška 13, 1370 Logatec 

Dopolnilne dejavnosti na kmetijah 
Do uveljavitve Zakona o kmetijstvu 
(Uradni list RS, št. 54/00) so 
dovoljenja za opravljanje dopolnil
nih dejavnosti na kmetijah izdajale 
krajevno pristojne obrtne zbornice. 
Zakon o kmetijstvu je vrsto, obseg 
in pogoje za opravljanje dopolnil
nih dejavnosti na kmetijah povsem 
na novo uredil in določil, da 
dovoljenja za opravljanje dopolnil
nih dejavnosti na kmetijah izdajajo 
upravne enote. Zakon o kmetijstvu, 
ki velja že leto dni, je predvidel, da 
bodo podrobnejši pogoji za oprav
ljanje dopolnilnih dejavnosti, vrste 
in obseg le-teh predpisani s 
podzakonskim predpisom. Po sko
raj enoletnem obdobju je Vlada RS 
izdala Uredbo o vrsti, obsegu in 
pogojih za opravljanje dpolnilnih 
dejavnosti na kmetiji (Uradni list 
RS, št. 54/00). 

Vse od uveljavitve zakona o kme
tijstvu je bilo pri upravni enoti že 
možno vložiti vlogo za izdajo 
dovoljenja za opravljanje dopolnil
ne dejavnosti na kmetiji, a upravna 
enota v teh zadevah ni mogla 
odločati, ker je šele uredba vlade 
določila, katere dejavnosti se sploh 
lahko opravlja kot dopolnilne 
dejavnosti na kmetijah, v kakšnem 
obsegu in pod kakšnimi pogoji. 
Sedaj je enoletni "moratorij" pri 
izdajanju navedenih dovoljenj 
zaključen. V zadnjih dneh junija, ko 
pripravljamo prispevek za objavo, 
nam je Ministrstvo za kmetijstvo 
gozdarstvo in prehrano RS po 
sredovalo v pripombe osnutka 
dveh odredb, kijih namerava izdati 
minister za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano. TI dve odredbi bosta 
izvajanje predpisov popolnoma 
operacionalizirali. Predvidevamo, 
da bomo v prvi polovici julija že 
lahko nudili podrobnejše infor
macije o pogojih za opravljanje 
posameznih dopolnilnih dejavno
sti, predvsem pa bo tudi znano, 
kakšna dokazila bo treba predložiti 
v posameznih primerih. 

Nekaj osnovnih 
informacij iz uredbe 

Katere dejavnosti lahko opravljate 
kot dopolnilne dejavnosti na kmeti
jah? 
1. predelava, obdelava, dodelava, 
zamrzovanje in pakiranje 
kmetijskih pridelkov in gozdnih 
sortlmentov; 

2. prodaja predpisano označenih 
pridelkov in izdelkov okoliških 
kmetij na kmetiji; 

3. nabiranje, predelava in prodaja 
gozdnih sadežev in zelišč; 

4. turizem na kmetiji; 
5. dejavnost, povezana s tradici

onalnimi znanji na kmetiji (na 
primer oglarstvo, tradicionalno 
krovstvo s slamo, skodlami in 
skriljem, peko v kmečki peči, 
izdelava drobnih galanterijskih 
Izdelkov iz lesa, etnološke zbirke 
In etnološka dojavnost); 

6. pridobivan|o in prodaja energijo 
Iz biomase; 

~l- pridobivanje in prodaja energije 
iz vodnih, vetrnih In drugih virov; 

8. storitve s kmetijsko in gozdarsko 
mehanizacijo in opremo (na 
primer: posek lesa, spravilo lesa iz 
gozda, delo s traktorjem, in delo z 
drugo strojno opremo na kmetijah, 
oddajanje kmetijskih in gozdarskih 
strojev ter opreme v najem, 
vzdrževanje cest in pluženje snega, 
servis in vzdrževanje zelenih 
površin, vzdrževanje kulturne kraji
ne, žaganje lesa, stiskanje sadja, 
olja, mletje, sušenje sadja, ter druge 
storitve z obstoječo opremo in žival
mi s kmetije: vožnja s sanmi, vozovi, 
jahanje konj); 

9. storitve delovne sile s kmetij, ki so 
povezane z znanji iz kmetijstva in 
gozdarstva; 

10. drugo izobraževanje na kmetijah, 
povezano z dejavnostjo na kmetiji; 

11. vrtnarstvo, čebelarstvo, perutni-
narstvo, ribogojstvo, gobarstvo, ze-
liščarstvo, sodelovanje v pridelavi 
in dodelavi semena in sadik, dreve-
sničarstvo, trsničarstvo, reja divjadi; 

12. zbiranje in kompostiranje odpad
nih organskih snovi. 

Pod kakšnimi pogoji lahko opravljate 
dopolnilne dejavnosti? 
Vse dopolnilne dejavnosti lahko 
opravljate v obsegu, na podlagi katere 
nosilec dopolnilne dejavnosti ne 
preseže dohodka v višini 1,5 
povprečne plače na zaposlenega v RS 
v preteklem letu, na območjih z 
omejenimi možnostmi za opravljanje 
kmetijske dejavnosti pa dohodek ne 
sme presegati 3 povprečne plače na 
zaposlenega v RS v preteklem letu. 

Drugi pogoji: 
Pri predelavi, obdelavi, dodelavi, 

zamrzovanju in pakiranju kmetijskih 
pridelkov in gozdnih sortimentov 
morate imeti 50 % lastne surovine, v 
primeru večjega izpada letine pa 
najmanj 20 %. 

Pri prodaji predpisano označenih 
pridelkov in izdelkov okoliških kmetij 
mora biti v prodajni količini najmanj 
50 % vrednosti lastnih pridelkov. 

Predelava mleka lahko obsega naj
več 600 litrov na dan, predelava mesa 
pa največ 50 glav velike živine letno. 

Peka kruha lahko obsega največ do 
250 kg tedensko in se izvaja na 
trdicionalen način v krušni peči. 

Peka potic in peciva ter izzdelavu 
testenin se lahko izvaja največ v koli
čini 40 kg tedensko in na tradicionalen 
način. 

Turistična dojavnost no kmetiji 
lahko obsoga največ naslednje 
zmogljivosti; 60 sodežov na izletniških 
kmetijah in vinotočih, tO sob In 
dodatna skupna ležišča na kmetijah z 
nastanitvijo. 

Ogrevanjo z biomaso lahko obsega 
največ 500kw nazivno moči in 
najmanj 20 % lastne surovine. 

Izkoriščanje vodnih, vetrnih In 
drugih obnovljivih virov energije do 
nazivne moči največ do 500KVV. 

Storitve s kmetijsko in gozdarsko 
mehanizacijo do 500 ur letno. 
Storitve z delovno silo do 600 ur letno. 
Podrobnejše informacije lahko zahte
vate na Upravni enoti Logatec pri višji 
svetovalki za kmetijstvo Vidi Šparm-
blek (drugo nadstropje, Tržaška cesta 
13, Logatec) 

Sprememba zakona o 
gospodarskih 
družbah 
Dne 23.06.2001 so pričele veljati 
spremembe zakona o gospodar
skih družbah, ki poleg drugih 
sprememb prinašajo tudi spre
membo na področju pogojev za 
pričetek opravljanja dejavnosti 
gospodarskih družb in samostojnih 
podjetnikov. 
Bistvena sprememba je v tem, da 
upravne enote niso več pristojne za 
izdajo ugotovitvenih odločb glede 
izpolnjevanja pogojev za oprav
ljanje posameznih dejavnosti, ra
zen za gostinske dejavnosti. 
Nekateri predpisi določajo, da 
pogoje za opravljanje dejavnosti 
ugotovi oziroma izda dovoljenje i 
kakšen drug organ, če pa predpisi 
le opredeljujejo pogoje za pričetek 
opravljanja dejavnosti, pa gospo
darska družba lahko prične z 
dejavnostjo, ko se vpiše v sodni 
register, samostojni podjetnik pa, 
ko se vpiše v register pri davčni 
upravi, seveda pa morajo nosilci 
dejavnosti sami poskrbeti, da bodo 
izpolnjevali vse z zakonom dolo-
čene pogoje za opravljanje i 
posameznih vrst dejavnosti. Kon
trolo bodo, tako kot doslej, izvrše
vale pristojne inšpekcijske službe. 
Na Upravni enoti Logatec posre
duje informacije v zvezi z navedeno 
spremembo zakona o gospodar
skih družbah vodja oddelka za 
gospodarstvo, Slavko Sirca (drugo 
nadstropje. Tržaška cesta 13, j 
Logatec). 

Načelnica Upravne enote I 
Logatec 

Ljudmila Kune 

Nov razpored 
časa in uradnih 
ur Upravne enote 
Logatec 
od 1 .7 .2001 

Upravna enota posluje pet dni v 
tednu. 
Poslovni čas ob poslovnih dnevih 
je naslednji: 
• v ponodoljek, torek in četrtek: 

Od 7.00 ure do 15.00 ure, 
• v sredo: od 7.00 ure do 17.00 
ure, 

• v petek: od 7.00 ure do 14.00 i 
ure. 

Uradne ure so štirikrat v tednu, in 
sicer: 
• v ponedeljek, torek In petek: od 
7.30 ure do 12.00 ure, 

• v sredo: od 7.30 ure do 12.00 
ure in od 13.00 ure do 16.30 
ure. 

Uradne uro po telefonu in 
elektronskih medijih so razporeje
ne enako kot uradne ure za I 
neposredno delo s strankami v 
uradnih prostorih upravne enote. I 

R E N A U L T 

N o v i C l i o ž e v p r o d a j i 
OSNOVNA VERZIJA VSEBUJE 
- ABS zavore 
- električni paket 
- servo volan 
- 4 x AIR BAG 
- centralno zaklepanje 

S A M O V J U L I J U (do odproda je zalog) 

s a m e 
H i m a , ABS zavore, 4 x A IR BAG, el. paket, 

od 29 .500 D E M * 

MEGANE Coupe 1.616V110 KM 
od 24.900 DEM * naprej 
Klima, ABS zavore, metalik lak, servo volan, el. pomik stekel, 
centralno zaklepanje,... Omejena količina vozil. 

THALIA 1,4 75 KM od 15.500 DEM * 

* Cene so in fo rmat ivne i n odvisne od v a l u t n i h razmer i j . 

o,o„ Pooblaščeni prodajalec in serviser RENAULT, Poljubinj 89f, 5220 Tolmin 
PE TOLMIN 

0 5 / 3 8 0 00 24 

PE IDRIJA 

05 /373 40 41 

PE LOGATEC 

0 1 / 7 5 9 01 90 

M O T O R J I M O T O G U Z Z I 

SKUTERJIAPRILIA, ITAUET 
in dodatna oprema 

apr i l ia 

UGODNI POGOJI NAKUPA AVTOMOBILA V MESECU JULIJU 

• P U N T O 
popust 1 0 0 . 0 0 0 SIT 

• P U N T O FRESH 
(KLIMA) ZA 100.000 SIT 

TEHNIČNI PREGLEDI ZA VSA VOZILA 
in možnost podaljšanja prometnih dovoljenj ter plačila cestnine in zavarovanj 

AVTO ŠOLA 
tečaj cestno prometnih predpisov od 16. - 20. julija 2001 od 18. - 21. ure 
B + H kategorijo 

Pooblaščeni trgovec in serviser vozil Fiat 

AVTOTRADE d.o.o.VRHNIKA, 
Sinja Gorica 11,1360 Vrhnika 

telefon: (01) 75 05 199 ali 75 57 900 •. . . . . . . 
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o 
T R G O V I N A IN SERVIS KOLES 

Pod Hruševco 34 b, 1360 Vrhnika D e l o v n i Čas: 
TEL: (01) 755 25 98, g.oo -12.00 in 14.00 -19.00, sobot 
FAX: (01) 754 95 30 
GSM: 041 708 456 

Andrej Potrebuješ s.p, orodjorstvo let trgovino in setvis koles in motornih koles 

V E L I K A I Z B I R A K O L E S : 

SCOTT, BH, CULT, GRISLEY, 
v s e z a K o l o m K o l e s a r j a author,merida,wheeler 

H š o l a d . 0 . 0 . 

čistilni servis 
TEL./FAX: 05-72 62 272 
JENKOVA 2 0 , POSTOJNA 

11 let č i š č e n j a poslovnih 
pros torov 

O p r a v l j a m o tudi 
genera lna č i š č e n j a 
po gradnji 

Č i š č e n j e p r e d vselitvijo 

A V T O Š O L A A - Š O L A , d . 0 . 0 . , P O S T O J N A 

UGODNO DO 
POLETNEGA UGODJA 

CITROEN XSARA 
SUMMERTIME 
Ž E O D 

C . T R 0 6 N . SERVIS ME RLAK 2.474.990 SIT 
CENA MODELA 1.4x(3V) 

Anton Merlak s.p. 
Drenov Grič 99 P R I H R A N E K D O 
1360Vrhnika 335.860 SIT 
tel./fax: (01) 7551 007,7553 807 PRI MODELU 2 OHDI (5V) 

Ponudba velp đo 31 7 2001 o; do rMprod.)|e »log KLIMA t KOVINSKA BARVA VKLJUČENI V CENO 

S L I K O P L E S K A R S T V O 

L E O P O L D S I I A 0 N I Š E K s . p . 

Ponujamo vam vse vrste 
slikopleskarskih storitev 

Pleskanje oken, vrat, sten, 
radiatorjev, napuščev 

Slikanje notranjih in 
zunanjih zidov (fasad) 

Izdelava plastičnih ometov 
(valit, bavalit, mozaik - jaeger,) 

Delo izvajamo s pre iskuše ni m imateriali. 

Svoje že/Je lahko sporočite 

na tel.: 0 1 7 5 4 2 4 2 1 GSM: 0 4 1 2 5 5 8 4 8 

Sllkopleskorstvo, Leopold S imomšek s p .Vrzdonec 77, 1354 Horjul 

rikom 

ZASTOPANJE, INŽENIRING IN TRGOVINA d.o.o. , Betnjnova 51, 1360 Vrhnika, Slovenija 

P R O D A J N I S A L O N P O H I Š T V A 

OC LOGATEC 7, LOGATEC 

POHIŠTVO ZA VAŠ DOM, POSTELJNINO, SVETILA, TEKAČE, 
PISARNIŠKO IN RATAN POHIŠTVO PO UGODNIH CENAH. 

DOSTAVA ZAGOTOVLJENA, MOŽNOST NAKUPA NA KREDIT. 

Poskrbite za svoje 
udobje in varnost. likom 

m ^ 

Poskrbite za svoje 
udobje in varnost. likom 

m ^ 

' OBRTNA CONA LOGATEC 

Salon pohištva in specializirana 
prodajalna delovnih 

zaščitnih sredstev. 

Prvih pet kupcev prejme brezplačen izvod novi« 

V A B L J E N I VSAK DAN OD 9.00 DO 13.00 URE IN OD 15.00 DO 18.00 URE 

IN SOBOTO MED 9 .00 IN 12.00 URO. 

T E L E F O N : 01 756 43 53, F A X : 01 756 4 3 54, G S M : 031 212 2 0 9 

P O S E Z O N S K O Z N I Ž A N J E V 

C E N P O L E T N I O B U T V I • 

D O 4 0 % j 

O D 2. J U L I J A D O 31. J U L I J A 2001 -

S A N P A V L I J A , C A N K A R J E V A U L I C A 2 , L O G A T E C 

l <"i I » n< i i ,< u il< u . i > .i 1111 M i vi i n i 11 (|» i v 11111 1111 111' il In ( I D I M I I O N a k l o 1 4 I o g c i t o c u L j H 



6 . j u l i j 0 1 ekonomsko sporočilo -o&as n o v i c e 1 3 

Am m m k mk 

KLIMA BREZPLAČNO 

C O R S A 

B R E Z O B R E S T N O 

KREDITIRANJE 

BASE CONFORT 

Z A F I R A 

3 4 4 . 0 0 0 SIT 

POPUSTA 

• P E L C R E D I T 

Krediti, staro za novo. 

a v t o t e h n a 

Kredit na položnice. 

in U r b a s d.o.o. 

P o s t o j n s k a 3 7 , 1 3 8 1 R a k e k ; t e l . : 0 1 / 7 0 5 1 7 2 5 , 7 0 5 1 7 3 5 

P o o b l a š č e n i p r o d a j a l e c i n s e r v i s e r v o z i l O P E L 

Z E L E Z O K R I V S T V O 
in izdelovanje armaturnih mrež 
S r e č k o B R U S s . p . 

Obrtna cona Logatec 26 
1370 Logatec, tel.: 01 756 42 74 

T R G O V I N A 
z g radben im m a t e r i a l o m 

i n železnina 

Š t e f k a B R U S s . p . 

prodaja na drobno 
Kalce 21 a, 1370 Logatec 
tel./fax:01 754 21 21 

qq^žml®®[i m i m m m s 

Možnost prevoza materiala s hiab kamionom 
O D P R T O : vsak d a n o d 7. d o 18. u re , s o b o t a o d 7. d o 12. u re . 

K O f l P f l K T f l 

Knjigovodski servis z več kot 20 letno tradicijo ima še nekaj prostih 

kapacitet za vodenje kompletnega knjigovodstva za mala, srednja in 

velika podjetja. 

Možen je tudi dogovor za posamične storitve (OD, OS, DDV ...). 

Storitve opravljamo na lastnih programskih rešitvah, kjer lahko s 

pomočjo najsodobnejših komunikacij omogočamo sprotni vpogled v 

lastne podatke. 

Storitve opravljamo hitro in kvalitetno - smo konkurenčni. 

Ob avansnem plačilu odobravamo popust. 
Odprli smo novo poslovalnico v Logatcu. 

Informacije na GSM: 041 615-436 ali 041 520-225 

KOMPAKTA, d.o.o., Pražakova 4, Ljubljana (poslovna stavba KOMPASA) 

eicii es z a s t o p s t v o i n p r o d a j a 

2 6 . 9 0 0 SIT 

i«™biHgjW"' 

Tki 2i mi in.is/s 

3 3 . 9 0 0 SIT 

3DfRDpkET4500 

^ f f c h i i ^ ^ i i f 
" Wc JIH l l l l l i l l l l l 

1 0 9 . 9 0 0 SIT 

V * S I K I mil 

o d a v g u s t a 2 0 0 0 A M D š T I 

u r a d n i z a s t o p n i k i n p r o d a j a l e c 

75O M H z / 2 . 9 0 0 s / t 
8 0 0 M H z / ' 5 . 7 0 0 s / t 
8 5 0 M H z 2 2 . 5 0 0 s/t 
9 0 0 M H z 2 7 . 6 0 0 s / t 

A M D rt 9 0 0 M t t x SO. 2 0 0 s / t 

Vse cene vsebujejo DOV 
25. Junij 20C 

3 2 . 7 0 0 SIT 

•ImiK IX 
H O I I lllllldlll i>|>/v X 

revolucionarna zasnova, vsi konektorji se nahajajo 
ločenem "račku"; omogoča priklop 4-ih ali 6-ih 

zvočnikov (dolby digital) na pozlačenih konektorjih, 
omogoča priklop različnih igralnih pripomočkov 

(MIDI ali USB), emulacija vseh znanih zvočnih 
3D standardov (EAX 2.0, A3D, Sensaura, D3D), 

izjemno močan Yamahin DSP procesor z 8MB midi 
vzrocev, podpora za Win9x, WinMe in Windows2000 

Inajbolj "vroča" zvočna kartica ta hip! 

i 

thlon 

LU0KV STAR 

pot; I<* ti <»tl% pretil m if><|l«>(l oil ZMtlnj 

Y U A R 8 > 

Grafične kartice po super cenah! 
GeForcc256 32MB AGP tvout 16.500 
GeForce IIMX400 32MB tvout 26.500 
GeForce U PflO 64MB DDR 40.900 
GeForce H PRO 64MB DDR tvout 44.900 

Izjemne cene pomnilnika! 
SDRAM 
128MB Pcl35 6.800 5IT 

, , <-° 256MB Pcl33 13.400 5IT 
Opekarska 5 m, Ljubljana d d r a m 

T:01/2839315f:01/2839314 i28MBPc2100 107005IT 
prodQjQ@mlocom.si, http://ujujuu.mlacom.si 256MB Pc2100 20.900 5IT 

•1 

r f l l a c o 

d u r o n 
fiMD Duron 750 

Is KTR PRO atol00 
AGP 4X, 133MHz 

128mb ram 
20gb 5400 atol00 

Hercules mx400 32mb 
midi touuer, fdd 
cdrom 48x ide 

sound 32bit stereo 3d 
speokers 240w 

modem 56kb v90 
cherrv g83 slo 

logitech pilot uuheel 

1 3 7 * 9 0 0 s i t 

/2 O0/266Al H z 42.800 sit 
/S33/266MHz 5X900 sit 
/40O/266M8z 69.900 sit 

TH6RMAITHAK6 

Thunderbird 
fiMD Thunderbird 900 

Is KTfl PRO atol00 
AGP 4X, 133MHz 

128mb ram 
20gb 5400 atol00 

Hercules mx400 32mb 
midi touier, fdd 
cdrom 48x ide 

sound 32bit stereo 3d 
speokers 240ui 

modem 56kb v90 
cherry 9^3 slo 

logitech pilot uuheel 

1 5 7 . 9 0 0 S i t indigo orb 

copper orb 

mtMŠm 

valcano II 

n a r o č e n o p o š i l j a m o t u d i p o hitri p o š t i ! 

mailto:prodQjQ@mlocom.si
http://ujujuu.mlacom.si
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Z n a m e n j a n a l o g a š k e m 

B r o j s k a k a p e l i c a 
Po ljudski pripovedi je ob potoku, ko še ni bilo mostu prek Logaščice, stala kapelica, da so 
se popotniki, ki so morali tod broditi (bresti) plitvino - ob večjih nalivih pa je voda nevarno 
deroče preplavljala - pr iporočal i božjemu znamenju za srečen prehod potoka. Tistih dob je 

bila to edina pot iz Dolenjega proti Gorenjemu Logatcu. In ker je bilo tod treba bresti -
broditi, se je za zaselek ob potoku oprijelo ime Brod. Hkrati pa so znamenje uporabljali 
tudi za enega od oltarjev ob procesijah. Nekdanja kapelica pa se je morala 1929 umakniti 

urejanju potoka pred poplavami in gradnji mostu za varnejše prehajanje potoka. 

Kapelica na Brodu v Dolnjem Logatcu. (Foto: Fr. Bogataj) 

Zahvala 

Ob boleti in prezgodnji izgubi 

dragega moža, očeta in 

starega očeta 

Cirila Kogoja, 
roj. 1931, 

se iskreno zahvaljujemo vsem 

sorodnikom, sosedom, prija 

leljem in prijateljicam ter 

znancem za darovane sveče, 

cvetje in izrečena iskrena 

sožalja. 

Zahvala tudi zdravstvenemu 

osebju Zdravstvenega doma in 

gospodu župniku Janezu Kom 

pareju za lepo opravljen pogre 

bni obred. 

Zahvala šoferjem, kvartetu za 

lepo zapete poslovilne pesmi in 

Pogrebnemu zavodu Menart. 

Hvala tudi vsem, ki ste ga v 

tako velikem številu pospre

mili na zadnjo pot. 

Vsem le enkrat iskrena hvala. 

/a lu joč i : žena Ančka , 
hčerk i /denka in Roža 

ter sin Samo / 
d r u ž i n a m i 

Ne jočite ob mojem grobu, 
le Uho pristopite; kako trpel 
sem, 
se spomnile in rečni mir mi 
zaželite. 

Ob boleči izgubi moža, očeta, 

starega očeta in pradedka 

F r a n č i š k a B r c n č i č 

s 1'etkovca 

se iskreno zahvaljujemo so 

sodom, prijateljem, znancem 

in vsem, ki ste nam v teh težkih 

trenutkih stali ob strani. 

Zahvaljujemo se osebju 7.1) 

Logatec in 01 Ljubljana za 

nesebično pomoč v času 

njegove bolezni ter g. župniku 

Janezu Potriču za opravljen 

obred. 

Zahvaljujemo se tudi za vsa 

izrečena sožalja, darovano 

cvetje in sveče. Hvala vsem, ki 

ste ga v tako velikem številu 

pospremili na njegovo zadnjo 

pot, 

Domači 

Istega leta so Brojani postavili 

novo kapelico, vendar nekoliko 

stran od mesta, kjer je stala 

prejšnja. In zanimivo: kapelica je 

sicer ohranila svojo priporočil-

nost, vaščani pa so jo namenili 

tudi v zahvalo takratni oblasti, ki 

je zgradila zelo potreben most in 

uredila strugo za varnejše bivanje 

vaščanov ob njej. Triogelna kape

lica s svojo značilno obliko še 

najbolj spominja na vodnjak s 

stožičasto streho. Prvotno je bila 

streha krita s posebej dimenzioni

ranim bobrovcem, tega je novo

dobno zamenjala nad kapnim 

delom bakrena pločevina. Že na 

prvi pogled je moč prepoznati, da 

je bil Ciril Oblak, ki je kapelico 

postavil, Plečnikov učenec. 

Kapelica (dimenzije: višina do 

kapa 225 cm, do vrha križa 430 

cm; premer osnovne plošče 270 

cm, premer podstavka 150 cm, 

višina rebrastih nosilcev 80 cm) 

je posvečena trojim zavetnikom: 

Srcu Jezusovemu, sv. Jožefu in 

Žalostni Materi Božji. Lesene 

reliefne podobe (višina 60 cm, 

širina 40 cm) so po vsej verjetnosti 

delo znamenitega vrhniškega 

rezbarja Buha. Za vselej lepo 

urejeno kapelico In njeno okolico 

pridno skrbijo sosedje: Mihevčevi, 

Kogovškovi in Mačkovi. 

Marcel ŠlefanCič 

Zahvala 

Ob boleči izgubi dragega moža 

B o r i s a Z a n o š k a r j a 

se toplo zahvaljujem kolektivu 

Zdravstvenega doma Logatec, 

posebej dr. Likarjev!, ki mu |e \ 

zadnjih trenutkih stala ob 

strani. Iskrena hvala vsem soro

dnikom, sosedom, prijateljem, 

znancem, Pogrebnemu zavodu 

Menart, g. župniku za lepo 

Opravljen pogrebni obred, 

pevcem za zapete žalostinke in 

vsem, ki ste ga pospremili na 

zadnjo pol In darovali cvetje In 

svečo. 

Vsem, ki sle ml kakor koli 

pomagali v žalostnih trenutkih, 

se enkrat iskrena hvala. 

Žalujoča žena Francka 
in vsi njegovi 

Srebrnomašnik 

gospod Selan 

Gornjelogaški župnik , gos
pod Janez Selan, se bo 8. 
julija srebrne maše veselil z 
gornjelogaškimi farani, ta
ko kot se spodobi obeležiti 
petindvajset let pre danega 
dela. 

Svojo duhovniško pot je pričel 
29.6.1976. Sprva, ko je še štu
diral, je kot nedeljski kaplan 
služboval v župniji Vodice. Prvo 
uradno službo pa je nastopil v 
Železnikih, kjer je maševal 5 let. 
Pot ga je za leto dni pripeljala v 
Smlednik, kasneje pa je 2 leti kot 
kaplan služboval v Videm-
Dobrepolju. Kot župnik je leta 
1985 nastopil službo v Zasavju, v 
Kolovratu, kjer je učil krščansko 
vero 12 let. Leta 1997 pa je prišel 
v župnijo Roženvenske matere 
božje v Gornji Logatec. Gospod 
Selan pravi, da se je povsod 
srečeval z dobrimi ljudmi in 
istimi problemi. Pa vendar je bil s 
svojim delom vedno zadovoljen. 
Želi si še več sodelovanja otrok, 
mladine in odraslih: meni. da le 
povezanost in sodelovanje fara-
nov v župniji potrjuje, da duhov
nikovo delo ni zaman. 
Želimo mu, da bi še naprej z 
veseljem in srcem opravljal svoje 
poslanstvo. 

kč 

VeC f f l Wm 

M t O G A Š K E 

N O V I C E 

Na praznik Jezusovega sv. Rešnjega telesa in krvi je bila sv. maša pred 
Čevčansko cerkvijo oz. pri vodnjaku na Čevici pospremljena s procesijo, 
ki je zunanja manifestacija Kristusove navzočnosti. Sv. Rešnje telo je 
znamenje bližine Boga in njegove ljubezni. Sv. evharistija pa je sicer 
središče vseh zakramentov in celo vsega krščanskega življenja. Kristjani 
so s procesijo tudi simbolično ponazorili, da nas Jezus spremlja na vseh 
poteh. 

£eum& vda ,4reče /ta tyu/u' d£/j/uu 
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sodelovci Logaških novic 

P o l o I c e . 

P o l o z b r e z p l a č n o k l i m o . 

e od 2.200.000 S i r dalje. (19.699 DEM) 

Število vozil in modelov je omejeno. 

• P o l o l c e 1.4 ( 6 0 K M ) V a s b o v v r o č i h p o l e t n i h d n e h š č i t i l 

p r e d v r o č i n o i n r a z v a j a l š e Z n a s l e d n j o o p r e m o : 

s e r v o v o l a n , c e n t r a l n o z a k l e p a n j e , p o v i š i n i n a s t a v l j i v 

s o v o / . n i k o v s e d e / , e l e k t r i č n o n a s t a v l j i v i i n o g r e v a n i z u n a n j i 

o g l e d a l i , o g r e v a n e š o b e z a p r a n j e v e t r o h r a n s k e g a s l e k l a , 

e l e k t r i č n i p o m i k s t e k e l , i n e g l e n k e . 

Možnost posojila na 72 mesecev! 

P O R S C H E 

KKI . I )l I I N I I ASINC , 

(leni sta informativni in odvisni od valutnih razmerij. 

Polo I c e 

WWW.MPI.SI 

P I L J H A N 

Ml'I C i lHII II /A l'l,'( )I/V( >DN.K ) IkANSfOUI IIA .OVINO IN SlOMIVI DOC; 

IDRIJA, Giiltovn 4, POSTOJNA, Iriaškn 84, Delovni čas: 

te l : 0 5 / 37 43 200 toL: 05/ 72 10 160 8. 12. ure 

lax: 0 5 / 37 43 219 fax: 05/ 72 10 170 13. 17. uro 

http://WWW.MPI.SI
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trgovina z gradbenim materialom 

B O B E R 

Miro PIVK s.p. 

trgovina 

Obrtna cona Logatec 1 

1370 Logatec, SLOVEN 

tel.; 01 7542 666 

fax:01 7542 677 

GRADBENI MATERIAL 
OD TEMELJEV DO STREHE 

L O G A Š K E 

N O V I C E 

AVTOR 
MATJAŽ 
HLADNIK 

BOŠTJAN 
ŽEKŠ 

FR. DIRKAČ F1 (JEAN) 

ENOSTAVNA BAZIČNA 
BELJAKOVINA V 

CELIČNEM JEDRU 

ROJSTNI 
KRAJ 

DRAGOTINA 
KETTEJA 

KDOR 
RAZISKUJE 

TEKMOVAL
NE SANI Z 
VOLANOM 

ENOTA ZA 
MERJENJE 

SILE JE 
DINA. 

POLOŽAJ 
PRI ŠAHU 

VEČJA MASA 
KOLIČINA 

PRENEHANJE 
DELOVANJA 

DELOV 
TELESA 

T o R V E D K E N l K ° z m Č A J O 
MALO- ' 

PRIDNEŽ 

SNOVI ZA 
DELOVANJE 
ORGANIZMA 

DVA POJMA 
IZ BIOLOGIJE: 
ENDOSPERM, 

PROTAMIN 

ŽELEZNIŠKA 
POSTAJA 

ARABSKI 
PLEMIČ. 

KNEZ 

ŽELJKO 
SABOL 

KRATEK 
POŽIREK 

RANA. KI 
JO NAREDI 

KROGLA 

VEČJA 
HOTELSKA 

AVLA JE 
HALL. 

RUDI 
CARRELL 

PROSTOR 
ZA DOSTOP 
DO VLAKA 

HRV LIT. 
ZGODO

VINARJE 
ANTUN 
BARAC. 

ŽGANJE 
IZ SLIV 

HRANILNO 
TKIVO V 
SEMENU 
KAR IMA 

NOSOROG 
NA NOSU 

VELIKO 
AMERIŠKO 

IGLASTO 
DREVO 

ANGLEŠKA 
OBLIKA 

IMENA JAKA 

LILI 
NOVY 

UGANDSKI 
DIKTATOR 

AMIN 

IDILA, 
IDILIČNOST 

STARO 
IME ZA 
VODIK 

MAJHNA 
OSA 

VIKA 
POTOČNIK 

ZEMELJSKI 
TEČAJ 

NEKDANJI 
TURŠKI 
VELIKAŠ 

DIVJA 
ŽIVAL 

ŽILA. KI 
DOVAJA 

KRIK 
SRCU 

V KROGLO OŠABNOST, 
STISNJEN PRE-

SNEG DRZNOST 

ALEŠ 
KI.INAR 

LITERARNO 
DELO O 
KAKEM 

PROBLEMU 

POLDRAG 
KAMEN 

KALCEDON 
S KREME

NOM 
JEAHAT. 

PLITVEJŠA 
KOTANJA 

S STOJEČO 
VODO 

UPORAB
LJANJE. 
IZKORI
ŠČANJE 

NAZNANITEV 
KAZNIVEGA 

DEJANJA 
PRISTOJNEM 

ORGANU 

PRIMOŽ 
EKART 

HRV. LIT. 
ZGODOVINARI 

(ANTUN) 

ESTONEC 
(KRAJŠE) 

DESETINA 
GRAMA 

ALEKSAN
DAR 

DUHOVITA 
ZGODBICA 
O ZNANEM 
ČLOVEKU 

MOZOL-
JAVOST 

POLDRAG 
KAMEN 

RAZLIČNIH 
BARV 

(KALCEDON) 

IZDELO
VALEC 

MODELOV 

NERODEN, 
OKOREN 
ČLOVEK 

IVERNA 
PLOŠČA 

ČRNI TRN 
TRNULJA 

NIŽJI 
ANGLEŠKI 

PLEMIČ 
JE EARL 

KRAJ PRI 
DOMŽALAH 

S FARMO 

OLIVER 
ANTAUER 

G E S L O K 
IZRAELSKA POLI
TIČARKA (GOLDA) 

POGLAVJE 
V KORANU 

ENOTA ZA 
MERJENJE 
SILE. STO-
TISOČINA 
NEWTONA 

NIŽJI 
ANGLEŠKI 

PLEMIČ 
PRIPRAVA 

ZA MERJENJE 
TE2LMASE. 

PREDMETI. 
KI JIH i VEČJA 

UPORABLJA HOTELSKA 
OTROK ZA AVLA 
IGRANJE 

OSREDNJI 
PROSTOR 

V CIRKUSU 

ANTON 
TROST 

TOČENJE 
SOLZ 

RDEČE 
DOLENJSKO 

VINO 

KEM ZNAK 
ZA KOSITER 

OSEBNI 
ZAIMEK 

KOLIČINA, 
DELEŽ 

LJUBLJAN. 
PRODAJNA 
GALERIJA 

KOSOVSKI 
PESNIK 
HASANI 

AVTOMOB 
OZNAKA 

BEOGRADA 

NOV TIP 
AUDIJA 

REKA 
SKOZI 

INNSBRUCK 

UMBERTO 
CRIVELLI 

JUNAK IZ 
1000+1 NOČI 

1 0 0 
KONICA. 
BODICA 

SUŠILEC 
ZA LASE 

NASAD 
OB 
HIŠI 

PRISTAŠ 
UTILITA-
RIZMA 

REDNI 
PREGLED 

POPRAVILO 

ANTON 
VODNIK 

OLGA 
ČEHOVA 

ROČAJ, 
DRŽALO 

KEMIJSKI 
ZNAK ZA 
NIKELJ 

RIMSKA 
ŠTIRICA 

7 IN 23. 
ČRKA 

ABECEDE 

KEM, ZNAK 
ZA BARIJ 

DROG, NA 
KATEREM 

l i ; ' 
JENA 

ANTENA 

MIRAN 
ALIŠIČ 

KOSOVSKI 
PESNIK JE 

S1NAN 
HASANI 

MNOŽENJE. 
RAZMNO
ŽEVANJE 

SREDOZEM 
RASTLINA 
Z BODIČA

STIMI 
LISTI 

Ugankarjev 
abecednik 

C A B A L L E - Monserrat, šp. 

operna sopranistka 

C A D O R N A - Luigi, it, 

maršal, šef LieneralštaLa, po 
porazu pri Kobaridu 
zamenjan 

C A L V I N O - Italo, it. pisatelj 

CAMBRIDGE-drugo 
najpom. univerzitetno mest« 
v Vel. Britaniji; del Bostona 
(/PA), kjer je univerza 
I larvard 

C A M U S Albert, I t . pisatelj 
in esejist 

CAR - Viktor Emin, hrv. 

pripovednik in dramatik 

CARNE - Marcel, fr, filmski 

režiser 

C A K N I O L A - srednjeveško 
ime za Kranjsko 

l I I H , I A n i o n , s i . h a 

ročni 
slikar 

CENTURIJ v si. R u m , 

stoimk, poveljnik i enturije 

C E S A I R E - A i m e , 

afrokarihski pesnik i n 

dramatik 

C H A M P A G N i : I t 

pokrajina (znana po 

lampanjcu) 

C K i L E K lane:, si. pisatelj, 

začetnik si. pripovedni!tva 

(povest Sreča v nesreči) 

COEMBRA mesto na 

Portugalskem 

CUZOO mesto v Peruju, 
nekdanje g|. mesto inkovske 
države 

Pravilno rešena gesla iz prejšnje kri
žanke so: gostilna Stara pošta na H ro
sici, pestra ponudba divjačine. 

I z ž r e b a n i n a g r a j e n c i so : 

1 . n a g r a d a , bon za gostinske usluge v vrednosti 5000 SIT: Fani 

Leskovec, Lavrovec 12, Rovte; 

2 . n a g r a d a , bon za gostinske usluge v vrednosti 4000 SIT: Mateja 

Lazar, Zavratec 25, Rovte; 

3. n a g r a d a , bon za gostinske usluge v vrednsoti 3000 SIT: Andreja 

Igličar, Ho/.iška 9. Logatec. 

Nagrade l a h k o dv igne te na u r e d n i š t v u L o g a š k i h nov i c , 

C e v k a 4 v Logatcu . 

Tokratna križanka prinaša nove nagrade, ki jih za pravilno rešena 

gesla podarja t r g o v i n a /, g r a d b e n i m m a t e r i a l o m Bober , M i r o 

1'ivk, s.p., Obrtna cona 1, Logatec. Poletni delovni čas trgovine: od 

ponedeljka do pelka od 7. do I1), ure; ob sobotah od 7. do 12. ure. 

Informacije in naročila po telefonu 01 7542 666. 

1. n a g r a d a : b o n za n a k u p g r a d b e n e g a m a t e r i a l a , 5 0 0 0 s i t ; 

2. n a g r a d a : b o n za n a k u p g r a d b e n e g a m a t e r i a l a , 4 0 0 0 s i t ; 

3. n a g r a d a : b o n za n a k u p g r a d b e n e g a m a t e r i a l a , 5 0 0 0 s i t . 

Pravilne rešitve pošljite najkasneje do 2 5 . j u l i j a 2 0 0 1 , Poleg imena, 

priimka in naslova pripišite ludi svojo davčno številko. Pri žrebanju 

bomo upoštevali pravilno rešena gesla, ki bodo prispela po pošli 

(LogaSke novice, Rešitev križanke, Cevica 4, 1370 Logatec), po faxu 

(750 96 64) ali e-mailu (novice(«)mali.si). 

Šala meseca 

" K d o j e g o s p o d a r v v a š i h i š i ? " 

" Ž e n a u k a z u j e v s e m , s i n p s u i n h č e r k a m a č k i . 

" K a j p a t i ? " 

" J a z s e m p r e v z e l p a r o ž e n a o k n i h . " 

Stran pripravlja in ureja Jožo Selšok 

V SODELOVANJU Z f MICBA*L£ASING 
- KREDITI NA POLOŽNICE 

- FINANČNI N A J E M 

- OPERATIVNI LIZING 

- HITRI LIZING (urejen v enem dnevu) 

AKCIJA S A X 0 PLUS letnik 2001 

električni paket, servo volan, kovinska barva, 

DARILO: AVTO RADIO *| . 4 5 2 . 6 0 0 SIT 

Posebni popust za salonska vozila BERLINGO, XSARA C5, 

AVTO 
PRODAJA 

MEHANIKA 

KLEPARSTV0 

LIČARSTV0 

CITROEN 

Anton Merlak s.p. 
Drenov Grič 99,1360 Vrhnika 
tel./fax: (01) 7551 007,7553 807 

PESTRA PONUDBA IGRflC 

Z f l I G R E V V O D I 

O P R E M A I N P R I P O M O Č K I Z A D O J E N Č K E , O B L A Č I L A O D O 6 LET 

K O Z M E T I K A , I G R A Č E , O B L A Č I L A Z A B O D O Č E M A M I C E - LA V I E 

Jasmina Krajina Kramar s.p. 

Cankarjeva 15,1370 Logatec, Slovenija 

Tele1on:01/7542115 

KUPON z a 

1 0 % POPUST 

PRI NAKUPU NAD 3.000 SIT (ZA GOTOVINO) 

V trgovini Muli Prini; lahko 
kupila darilni hon! Enostavno za 
tistega, ki podurja, in lepo darilo 
za tistega, ki darilni hon prejme! 
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F a r n i d a n . . . V pri jetni d r u ž b i 

Župnija sv. Nikolaja je v nedeljo, 24. junija, pripravila že tradicionalni fami dan. Vseboval je dva dela: 
duhovni del - kjer so se predstavile razne skupine in posamezniki, ki delujejo v okviru župnije, in zabavni del -
popestren s športnimi igrami, kotičkom za otroke in glasbo skupine Samokres. Letošnji fami dan je vseboval 
geslo: Vera iz oznanjevanja. Vsako leto sliko, ki sovpada z geslom, prispeva logaški slikar Franc Musec. Tudi 
mnogi ostali farani se, poleg g. župnika, v pripravo in izvedbo te prireditve aktivno vključijo. Namen farnega 
dne je neformalno druženje ljudi, ki pripadajo isti fari, pridružijo pa se jim tudi znanci in prijatelji. Izkupiček so 
letos namenili modernizaciji ozvočenja, vsak tolar pa bo verjetno prav prišel tudi pri beljenju notranjosti 
cerkve./J. P./Foto:A.M. 

Logaški župan Janez Nagode kljub vročemu dnevu ni skrival zadovoljstva ob uradni otvoritvi igrišča v KS 
Log-Zaplana. Foto: F.B. 

Pasulj m e s e c a . . 

G o r e l o je 

Člani balinarskega društva so na balinarskem turnirju ob pomoči 
sponzorjev brezplačno razdelili kar 100 porcij pasulja, ki ga je pripravil 
"šef kuhinje" Nedeljko Mrvoš (desno) s pomočniki. Foto: A.M. 

Pojedli ce lega v o l a . . . 

V soboto, 23. junija, okoli 14.30 ure je zagorelo na gradbišču motela Na jasi na Lomu 2, ob avtocesti. Do požara je prišlo zaradi neprevidnosti 

delavca GP Primorje, ki je varil na strehi bodočega objekta izotekt. Po oceni GP Primorje je nastala materialna škoda med 30 in 50 milijoni tolarjev; 

požar pa naj ne bi vplival na končni rok izgradnje objekta. /J.S./ Foto: A.M. 

Rovtar n a 2. m e s t u 
Ob 10. obletnici osamosvojitvene vojne je Kmetijsko gozdarska 
zadruga Logatec na družabnem srečanju pri lovski koči pogostila svoje 
zveste kupce in ostale občane s pečenim volom. Srečanje sta poleg 
Zadruge organizirali še Občina Logatec In Območna obrtna zbornica 
Logatec. Foto: A.M. 

Bilo je n a p o r n o 

Morda bo pa hišica na avtobusnem postajališču nudila zavetje 
čakajočim še pred pričetkom deževne jeseni. Foto: A.M. 

Jan Sport in Občina Horjul organizirala kolesarski vzpon na Korono. 
Padel nov rekord proge (Andrej Dolinar, progo zmogel v 29. minutah). 
Izvrsten drugi pa je bil Roman Šimenc iz Rovt. Čestitamo! Foto:A.M. 

Logaške novice, glasilo Občine Logatec Ustanovitelj: Občina logntec. Občinski svet Izdajatelj: Muli d.0.0,, /uloJniško m ligovsko podjttjl I oguloc Tisk Muli il 0 0 I OJCtH Odgovorna urednica: CIIIIII liček 

Stalni sodelavci (ke): lon|o Petetlin, Fianc Bogotci|, Bo|unu Levinget, Branku Novak, Koiinen Osiedkui, Maša /upončič, Romun Rupmk, Moictil 5ttfwN, Ksimeiom Vilmin1, Boimmlu Rudolf, Kiiloiinii (*uk, 

Stunislav Nagode, Mutevž Podjed. Naslov uredništva: logaške novice, Muli il o.o., LevKa 4 , 1 3 / 0 Logatec, tel: 01 / 5 0 9 660, tac 01 / 5 0 9 664, e-moil IIOVICOOOIIKIII.SI Ponatis celoto ali posumo/mh dolov In 

njihovo uporabu v drugih medijih jo dovoljena le s pisnim dovoljenem izdajatelju No podlogi /ukono o davku no l)l)V (Ui tisi RS št 8 9 / 9 8 , 1 / / 0 0 , S 4 / 0 1 ) sodi časopis mod pioi/vodo, /a kotura se obiučunava 

UDV po stopnp 8 %. Rokopisov ni fotogiolij ne viuiomo. Pridružujemo si pravica do krajšonio prispevkov Neauiočoiiih prispevkov ne lionoiiiunio lologinli|e hio/ navedbo avtorici oilnv logaških novu ONLINE 
novice:http://www.moli.si DEŽURNI NOVINAR VSAKO SREDO 0 0 8.00 0 0 12 0 0 NA lltflONU 01 7S09 660 število izvodov 1500. Novico i/iclo|o do sedmega v mesecu Naročniška cena posameznega 

izvoda Logaških novic je 2 / 0 Slf 

Za zaključek sezone je bila razburljiva tekma med starši igralcev NK 
Logatec in upravnim odborom kluba. Hujših posledic ni bilo. Rane 
zaceljene takoj po tekmi na prostoru za regeneracijo ("pri sanku"). 
Foto: A.M. 

http://www.moli.si

